
EL DIARIET
 SETMANARI D’INFORMACIÓ LOCAL

13 juliol de 2013

Núm. 2.790 · 1,50 €

L’Ajuntament garantirà 
la protecció de Sol de Riu

Patrullatge en bicicleta 
Un nou servei de la Policia Local per reforçar la 
seguretat a la costa

Habitatge tutelat per a dones 
Rescata2, Por más Vida i l’Ajuntament,fan realitat 
un pis per a dones amb risc d’exclusió social

El mercat, cap a la 'excel·lència'
Aspira a convertir-se en 'Mercat Excel·lent. 
Visita a Vinaròs de la directora general de Comerç

Platja apta per a gossos 
Aiguadoliva,  primera cala apta per a 
mascotes de la Comunitat Valenciana

La modificació del PGOU permetrà convertir-lo en una zona verda pública de 230.000 m2
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ACTUALITAT

Vinaròs obtendrá 230.000 metros cuadrados en el 
entorno de Sol de Riu, junto a la desembocadura 
del río Sénia, para crear un gran parque, gracias a 
la aprobación -el pleno extraordinario se celebraba 
el miércoles por la noche- de varios cambios 
dentro de la modificación puntual número 25 del 
Plan General de Ordenación Urbana (PGOU).  El 
alcalde, Juan Bautista Juan, destacó la importancia 
de estea medida, ya que se trata de una zona muy 
rica en flora y fauna en la que todavía no ha hecho 
acto de presencia el urbanismo.
Así, y gracias a que la modificación permite adscribir 
los suelos particulares clasificados como dotaciones 
públicas a suelos urbanizables pendientes de 
desarrollo,  el consistorio podrá obtener más de 
200.000 metros en esta zona litoral de Sol de Riu. 
“Con ello se consigue disponer de una importante 
zona pública, un gran parque, y proteger un paraje 
único que, entre otras cosas, dejaría tres calas 
totalmente vírgenes, todo el lindero de la parte 
del río y unos terrenos que se integrarían con 
vegetación autóctona para el uso y disfrute de 
todos los vinarocenses”, explicó el primer edil.

Este desarrollo de Sòl de Riu compensa la 
renuncia del consistorio a desarrollar la totalidad 
de parque natural previsto, según el PGOU, en 
el Puig de la Misericordia, donde el consistorio 
ha decidido no hacer efectiva la adquisición 
de 50.000 metros. Según explicó el alcalde,  en 
esta zona, el Ayuntamiento disponía de 226.000 
metros cuadrados de terrenos calificados como 
parque, de los cuales 175.000 metros los tenía en 
titularidad y el resto debían ser adquiridos. Desde 
el consistorio no se ha considerado necesario   
adquirir estos 50.000 metros más, algo que 
permite la modificación del PGOU. "Se ha creído 
más oportuno considerar como suficientes los 
actuales 175.000 y se cambian por la opción de 
obtener esos 230.000 metros cuadrados en Sòl de 
Riu", subrayó. También tenía que acordarse en el 
pleno, como contempla la reforma, la suspensión 
preventiva de dos ámbitos: el UE2R14, conocida 
como zona de Machaco, donde también hay una 
zona verde y que el consistorio está aún estudiando 
cómo resolver, y la zona verde de Juan XXIII, en la 
que se planteará una futura modificación, creando 

una nueva unidad de ejecución.
Una vez aprobados en pleno estos cambios en 
la modificación número 25 del PGOU, volverá a 
someterse a información pública y el próximo paso 
será remitir el expediente a la conselleria para su 
aprobación definitiva.
Cabe recordar que la exposición al público de  la 
modificación número 25 del PGOU fue aprobada 
en el pleno del pasado mes de octubre y que en 
enero se prolongó esta exposición pública un mes 
más. La finalidad de esta modificación del PGOU 
es frenar las expropiaciones forzosas millonarias a 
las que se acogían los particulares terrenos afecta-
dos con destino a equipamientos públicos, lo que 
ha costado ya 6 millones a las arcas municipales. 
La modificación contempla la posibilidad de po-
der ofrecer aprovechamiento urbanístico en PAI no 
desarrollados a estos propietarios y que el Ayun-
tamiento pueda renunciar a algún equipamiento 
que considere innecesario.
En total, según informó Juan, tan solo se han 
presentado siete alegaciones, que tenían que ser 
desestimadas en el pleno del miércoles.

El consistorio obtendrá en este entorno 230.000 metros cuadrados para crear un gran parque preservando tres playas y toda una zona 
de alto valor ecológico

Vinaròs modifica el PGOU para proteger el paraje de Sol de Riu

/ccportalmediterraneo @portalmedite

El alcalde, Juan Bautista Juan, explicó la nueva modificación del Plan General esta semana. El entorno de Sol de Riu quedará protegido

X. Flores 
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ACTUALITAT

Las concejalías de Gobernación y Turismo  y 
la Policía Local de Vinaròshan presentado un 
nuevo servicio que por primera vez se pone 
en marcha en la localidad. Se trata de un 
servicio de bicicletas destinado a la vigilancia 
de playas que refuerza los turnos actuales 
existentes, según dijo la concejala del área, 

Mar Medina. Sus objetivos son la atención y la 
proximidad con el ciudadano, hacer cumplir 
las ordenanzas municipales y mejorar la 
seguridad ciudadana y la vigilancia en la zona 
costera. El ámbito de actuación es la playa 
del Fortí y el paseo marítimo, la playa del Clot 
y la costa sur, y la zona turística norte, y la 

vigilancia se hará en turnos de mañana, de 10 
a 14 horas, y tarde, de 17 a 21 horas. 
En principio se han adquirido dos bicicletas para 
iniciar este servicio, al que están destinados 16 
agentes en los dos turnos diarios.
“Es una satisfacción poder ofrecer este servicio 
pionero en la localidad”, indicó ayer Medina. 
Por su parte la concejala de Turismo, Elísabet 
Fernández, destacó que hace tiempo que el 
equipo de gobierno quería ponerlo en marcha y 
finalmente se ha hecho realidad. 
El inspector de la policía Local, José Mora, 
señaló que este servicio era necesario dadas 
las características de la zona costera de Vinaròs. 
“Es un servicio más de proximidad al ciudadano 
que complementa las patrullas a pie con más 
movilidad y rapidez de actuación”, indicó.
Mora informó que el servicio se puso en marcha el 
miércoles y que ya se ha realizado una detención 
en la playa del Fortí por hurto. 
Medina aseguró que también van a reforzarse 
las patrullas de tarde y noche en el casco urbano 
independientemente de este servicio y que 
continuarán haciéndose las patrullas a pie, ya que 
el pasado año dieron resultados positivos. 
La Policía Local de Vinaròs cuenta actualmente 
con una plantilla de 53 agentes. Medina concluyó 
que uno de sus objetivos es poder ampliar esta 
plantilla durante esta legislatura. 

Vinaròs refuerza la seguridad en la zona costera con un nuevo servicio de bicicletas

La directora general de Comerç de la Conselleria 
d'Indústria, Comerç, Turisme i Ocupació de 
la Generalitat Valenciana, Silvia Ordiñaga, ha 
visitat Vinaròs on ha anunciat els avanços en la 
consecució del reconeixement "Mercat Excel·lent" 
per al Mercat de Vinaròs. Dins d'aquestes millores, 
figuren: la creació d'una targeta de fidelització, 
noves tècniques de marxandatge, implantació de 
mitjans de pagament electrònics, campanyes de 
promoció, instal·lació de pantalles informatives i 
adhesió a un conveni per a la recollida de residus, 
entre d'altres. Ordiñaga assenyalava que "tant 
ajuntament com administració autonòmica, estem 
treballant perquè el Mercat de Vinaròs obtingui 
aquesta distinció que suposarà que el Mercat puga 

competir amb un altre tipus de grans superfícies 
comercials". Ordiñaga visitava les instal·lacions del 
Mercat, interessant-se per les característiques dels 
diferents punts de venda i estratègies seguides 
pels comerciants.
D'altra banda, la directora general destacava "el 
dinamisme comercial que mostra Vinaròs amb 
un xicotet i mitjà comerç que es converteix en un 
motor econòmic molt important". Ordiñaga valo-
rava molt positivament "les diferents accions con-
juntes de promoció que s'estan realitzant per part 
de les regidories de Turisme i Comerç, unides a la 
gastronomia i la promoció del municipi". Ordiña-
ga recordava que moltes d'aquestes actuacions 
s'emmarquen en el Pla d'Acció Comercial de la 

Conselleria d'Indústria, Comerç, Turisme i Ocupa-
ció que s'està aplicant a Vinaròs.
La regidora de Comerç de l'Ajuntament de Vinaròs, 
Amparo Martínez, destacava que "l'activitat co-
mercial de Vinaròs no para mai i seguim realitzant 
accions encaminades a aconseguir el dinamisme i 
participació de la ciutadania".
Després de visitar el Mercat i els carrers del cen-
tre comercial de la ciutat, la directora general 
s'ha reunit, al consistori, amb associacions de 
comerciants de la localitat-Associació de Comer-
ciants, Associació de Venedors del Mercat, Grup 
de Pastisseria i Gremi de Panaders - per tal de 
recollir les seues inquietuds i aplicar possibles 
solucions en futures accions.

La directora general de Comerç, Silvia Ordiñaga, ha destacat el 
dinamisme comercial de Vinaròs 

Ordiñaga, durant la seua visita al mercat i el consistori, on es va reunir 
amb els comerciants. Ajuntament i administració autonòmica treballen 

per aconseguir la distinció de 'Mercat excel·lent'

El Mercat de Vinaròs es convertirà en “Mercat Excel·lent”
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Redacció

ACTUALITAT

Per segon any consecutiu, al Mercat de Vinaròs 
es converteix en un espai expositiu en el qual 
contemplar espectaculars mostres de vestits lluïts 
per les reines del Carnaval de Vinaròs. En aquesta 
ocasió, es tracta de dissenys de José Vicente Saura 
Ferreres, que retraten la seua extensa trajectòria 
com a dissenyador en els últims cinc anys. A la 
mostra, es poden veure quatre vestits de reines i 
vestits de components de diverses comparses.

La directora general de Comerç de la Conselleria 
d'Indústria, Comerç i Turisme de la Generalitat 
Valenciana, Silvia Ordiñaga, ha estat present a la 
inauguració de la mostra destacant  "les diverses i 
nombroses activitats que desenvolupa el consistori 
de Vinaròs per a la dinamització comercial i, en aquest 
cas, aquesta exposició és una bona manera d'atraure 
a veïns i visitants cap al Mercat "alhora que valorava 
“el gran treball que suposa el disseny i elaboració 

totalment artesanal d'aquests vestits de Carnaval”.
La regidora de Comerç de Vinaròs, Amparo Martínez, 
destacava que "aquestes accions ens permeten 
seguir dinamitzant el comerç local i promocionant 
el Mercat" i l'edil de Turisme, Elisabet Fernández, 
animava tots els visitants i turistes que "presencien 
aquesta exposició i s'animen, així, a visitar-nos en el 
transcurs del nostre Carnaval, al febrer de 2014”.
La mostra romandrà oberta fins al 31 d'agost.

La directora general de Comerç, Silvia Ordiñaga, ha participat en la inauguració

El Mercat acull l’exposició “Carnaval de Vinaròs. Tot un art” 

Soluciones para tu hogar con el máximo ahorro.
Pìdenos presupuesto sin compromiso.

PLAZA JOVELLAR, 18 - VINARÒS - Tel. 964 455 296 - 608 499 343 - www.leiven.es

CARPINTERÍA PVC-ALUMINIO
ENERGÍA SOLAR - CALEFACCIÓN

REHABILITACIÓN DE PISCINAS
COCINAS - TERRAZAS...

Vinaròs s'ha convertit en municipi turístic pioner 
en tota la Comunitat Valenciana en oferir una platja 
apta per a gossos. Es tracta de la platja d'Aiguadoliva, 
la cala més meridional del litoral vinarossenc, amb 
les característiques habituals de les cales d'aquesta 
zona: pedres i aigües clares. Aquesta mesura cobrirà 
una demanda existent, per part de propietaris de 
gossos que, d'aquesta manera, podran gaudir de 
l'entorn natural de la zona i de la mar. La regidora 
de Turisme, Elisabet Fernández, explicava que 
“conscients de la necessitat existent, vam decidir 

modificar l'Ordenança d'Us, Gaudi i Aprofitament 
del Litoral, per tal de cobrir aquesta demanda, de 
gent que té mascota i vol disfrutar de la platja, però 
sense molestar la resta d'usuaris”.
Per tal de gaudir de la platja, es demana seguir les 
següents recomanacions: mantindre mínimament 
control·lada la mascota, per a què no moleste altres 
usuaris, recollir els excrements de la mascota, posar 
boç als gossos considerats perillosos i deixar neta 
la platja utilitzant les papereres. L'incompliment 
d'aquestes instruccions podria suposar sancions 

que van dels 751 al 1.500 euros. 
La regidora destacava que “estem oferint a la gent 
que és propietària de gossos que puguen disfrutar 
de portar-los a la platja sense cap problema, la qual 
cosa sí passa en les altres platges on recordem no 
es permet la presència d'animals. Ens sembla una 
opció molt atractiva i és molt positiu ser la primera 
localitat de la Comunitat Valenciana en haver-ho 
aplicat” i finalitzava insistint en què “esperem que 
aquest nou recurs turístic siga conegut i utilitzat 
per veïns de la població, visitants i turistes”. 

Propietaris i mascotes poden gaudir de la platja d'Aiguadoliva, a la costa sud 

Vinaròs inaugura la primera platja apta per a gossos de la Comunitat Valenciana 

Per gaudir de la platja, els propietaris de mascotes  han de seguir unes recomanacions. Alguns usuaris ja han acudit amb els seus gossos a disfrutar de la platja

Els dissenys de José Vicente Saura Ferreres estan exposats al mercat. La directora general de Comerç, Silvia Ordiñaga, va estar present a la inauguració
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ACTUALITAT

Les regidories de Turisme i Medi Ambient de 
l'Ajuntament de Vinaròs han posat en marxa una 

campanya conjunta per reduir la presència de 
residus de burilles a les platges de la localitat. 
Amb aquest objectiu, es repartiran cendrers de 
platja, amb un fullet informatiu en què s'explica 
l'alt poder contaminant d'aquests residus. Els 
cendrers i els fullets ja estan disponibles, de forma 
gratuïta, a la Tourist Info, punts de salvament del 
litoral i xiringuitos.
Una sola burilla pot arribar a contaminar fins a 50 
litres d'aigua, per la seua composició basada en 
l'acetat de cel·lulosa, un plàstic que tarda entre 12 
i 15 anys a descompondre’s. A més, les substàncies 
tòxiques que reté el filtre i que entren en contacte 
amb l'aigua poden provocar la mort de peixos, 
crustacis i altres espècies. Mentre que aus, 
tortugues i altres animals marins poden arribar a 
ingerir les burilles ocasionant-los el bloqueig del 

sistema digestiu i la seua posterior mort.
A causa de la seua mida tan reduïda, les burilles no 
poden retirar-se amb les màquines de neteja de les 
platges. Per això, cal la col·laboració dels usuaris de 
les platges, per evitar que es dipositen a la sorra. El 
més aconsellable és fer ús dels cendrers de platja o 
guardar les restes de tabac en un envàs.
Aquesta campanya s'emmarca en l'objectiu me-
diambiental marcat per la ISO 14001, implantada 
a totes les cales i platges de Vinaròs. La regidora de 
Turisme, Elisabet Fernández, destacava que "con-
tribuir a mantenir les nostres platges en òptimes 
condicions de neteja és molt senzill, només cal 
acudir a qualsevol punt d'informació o xiringuito 
i demanar el cendrer de platja. Col·laborant en-
tre tots podem aconseguir que el nostre litoral es 
mantinga en bones condicions mediambientals”.

Les Regidories de Turisme i Medi Ambient, contra les burilles a les platges 
Comença una campanya per reduir la presència d’aquests residus a las platges de Vinaròs 

El portaveu del PSPV Vinaròs, Jordi Romeu, ha acusat 
a l’equip de govern d’haver adoptat les mesures 
d’ampliació de la zona blava, així com de l’augment 
de la taxa per hora d’aparcament, “sense consultar 
ni debatre amb els sectors afectats, reforçats per 
una majoria absoluta que els impulsa a adoptar 
mesures caigui qui caigui”. Segons els socialistes, ha 
estat “una falta de diàleg que ha conduit a l’alcalde 
Juan Bautista Juan a haver de mantenir a posteriori 
encontres amb els veïns afectats pels canvis que 
comporta la nova tarifació de l’ORA”. 

Des del grup Municipal Socialista s’ha indicat que 
han realitzat un anàlisi de la situació després de 
mantindré contactes amb els sectors implicats per 
tal d’elaborar una sèrie de propostes que puguin 
recollir les diferents opinions dels ciutadans afectats 
i trasladar-les a l’equip de govern. Les propostes 
socialistes s’articulen en tres demandes principals, 
com explicava Romeu. D’una banda, s’ insta al l’equip 
de govern per la re-instauració immediata de la 
gratuïtat dels primers 30 minuts d'aparcament en els 
pàrquings soterrats. També reclamen la creació de 
les places d'aparcament destinades a residents (PAR) 
i aposten per la creació d'una targeta específica per 
a persones que exerceixen una activitat comercial, 
industrial, professional o de serveis. 
Per tal d’obtenir una targeta PAR, com exposava 
Romeu, el veí afectat hauria d'acreditar ser persona 
física i estar empadronat en un domicili situat dins 
de l'àrea que constitueixi la seva residència habitual 
i efectiva. Tindria validesa durant un any i comptaria 
amb un preu de 0,10 € al dia per als usuaris de la 
targeta PAR, 3 € al mes o 36 € a l ‘any. Respecte a la 
targeta específica per a comerciants i altres sectors, 
les persones físiques o jurídiques que exerceixen 

una activitat, haurien de poder obtenir una targeta 
que els autoritzi a estacionar sense limitació de 
temps. “El preu d'aquesta targeta deuria d'estar 
consensuada amb totes les parts implicades”, 
assenyalava Romeu. El portaveu socialista també 
va lamentar que zones com la plaça 1er de Maig, 
avinguda Jaume I, Fora forat o passeig Juan Ribera 
passen a ser de pagament, recordant que la gent 
que gaudeix de la platja deurà estar pendent de 
canviar el tiquet del vehicle.  

Valoració de la Fira i Festes
D’altra banda, José Antonio Jiménez ha criticat 
alguns aspectes de les festes de Sant Joan i Sant 
Pere, unes festes que va dir que es recordaran “com 
les pitjors de la historia” i que s’han salvat, segons el 
regidor socialista, gràcies a l’aportació de les entitats. 
El regidor denunciava “possibles pràctiques il·legals” 
per part de qui gestionava la barra, tant de l’any 
passat com d’aquest, i lamentava l’absència d’una 
Comissió de Festes que facilitaria una col·laboració 
directa. Les festes de juny s´han convertit, segons 
Jiménez, en el "cortijo del pare de la regidora de 
festes”, a més d’estar  “molt mal planificades”.

El PSPV acusa l’equip de govern de no consensuar la gestió de la zona blava i 
presenta noves propostes 
El regidor José Antonio Jiménez diu que les passades festes “seran recordades com les pitjors de la historia”

El regidor del Grup Municipal Bloc/Compromís de 
Vinaròs, Domènec Fontanet, ha criticat la entrada 
en funcionament de la nova gestió de la zona blava 
i els dos pàrquings municipals, “amb l'ampliació de 
més de 200 places d'estacionament de zona blava 
sumant a les ja existents un voltant de 1000, un 
augment desproporcionat i que només afavoreix a 
l'empresa que té la concessió”.
Fontanet lamenta que la primera mitja hora 
d'estacionament “que comerciants, botiguers i 
usuaris veien en molt bons ulls que fos gratuïta, 
ara amb la nova concessió s'ha eliminat comptant 
des del primer segon la tarifa de 0'30€, sent l'únic 
poble de la contornada que no aplica aquesta 

reducció, la qual cosa no ajudarà gens animar a la 
gent a vindre a visitar el nostre poble”.
Segons Fontanet, “tan quan governa el PSOE com 
quan està el PP l'opció escollida per a la gestió de la 
zona blava i vigilància dels pàrquings ha estat donar 
el servei a una empresa externa sense donar opcions 
a fer el servei a empreses més menudes i locals“.
Des de Bloc/Compromís de Vinaròs es considera 
que cal apostar per un altre model de gestió de la 
zona blava i vigilància de pàrquings diferenciant 
aquests dos serveis. “Sempre hem dit que la zona 
blava ha de ser gestionada pels agents de 1era i 
2ona activitat, així augmentaria la presència de la 
Policia Local als carrers, apostant per una policia de 

proximitat real”, apunten. Respecte a la gestió dels 
pàrquings, consideren que “ha de ser més racional, 
perquè no podem tindre dos pàrquings oberts les 
24h amb l'augment del cost que això suposa, en 
menys de 200 metres d'un de l'altre, un d'ells només 
ha de donar aquest servei de 24h”. El pàrquing de Rio 
Quarto, segons diuen, “ha de ser només per abonats 
i sense vigilància”, i consideren també que “s'ha de 
contractar a una empresa específicament per a 
la vigilància, neteja i manteniment de pàrquings 
contractant a persones amb a un cert grau de 
discapacitat. A més, al dividir els serveis, possibilitat 
que el manteniment i senyalització de la zona blava 
es puga contractar a empreses del poble“.

Bloc Compromís demana un nou model de gestió de la zona blava i els aparcaments municipals
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El portavoz del equipo de gobierno del Ayunta-
miento de Vinaròs, Lluís Gandía, ha repondido a 
las críticas  de la oposición sobre la nueva gestión 
de la zona azul. Para Gandía, estos partidos “han 
realizado un ejercicio de demagogia”, ya que “nin-
guno de ellos presentó ninguna propuesta ni ale-
gación hace seis meses cuando se aprobaron los 
pliegos de contratación.”
Gandía ha informado que la Junta de Gobierno 
aprobó el pasado 10 de diciembre de 2012 los 
pliegos técnicos para la concesión de zona azul 
y aparcamientos y en esos pliegos se establecían 
ya los precios máximos que podían ofertar las 
empresas, las zonas reguladas por zona azul y la 
ampliación en los tres meses de verano para la 
plaza 1º de Mayo, Jaime I, Fora Forat y Juan Ribera.
En palabras del portavoz “sorprende como ahora 
aparecen todos los partidos de la oposición 
rasgándose las vestiduras cuando eran perfectamente 
sabedores de los pliegos de condiciones y podrían 
en ese momento haber presentado sus propuestas o 
alegaciones para ser estudiadas.”
En fecha 15 de abril, y con la asistencia a la Mesa 
de Contratación de representantes de todos los 
partidos, se procedió a la recepción del informe 

técnico con las puntuaciones técnicas y a la 
apertura de las propuestas económicas de las 4 
empresas licitadoras, Cadenet, Gebisa, Jujosa y 
Pavasal, unas puntuaciones que fueron aprobadas 
por unanimidad.
Finalmente en fecha 24 de abril, y en una Mesa 
de Contratación a la que no asistieron los 
representantes del BLOC y del PVI, y en la que 
el representante de Esquerra Republicana se 
marchó antes de finalizar la Mesa, se aprobó por 
unanimidad adjudicar el servicio de aparcamientos 
y zona azul a la empresa Pavasal.
Además en el acta de fecha 24 de abril puede 
leerse: “El Sr. Lluís Batalla demana que conste en 
acta que la disparitat en els criteris que s’han tingut 
en compte, al seu parer, va en perjudici de recaptar 
més per part de l’Ajuntament. Creu que interessava 
més un percentatge més alt de recaptació que no 
quantitats fixes.”
Gandía ha indicado que “al contrario de lo que 
dice ahora el concejal de Esquerra se quejó porque 
quería recaudar más todavía por lo que ahora es 
una incongruencia que aparezca ante los medios 
de comunicación censurando un supuesto afán 
recaudatorio por parte del equipo de gobierno.”

Por su parte en el acta de 24 de abril también 
aparece una propuesta realiza por el portavoz 
socialista, Jordi Romeu: “Demana que s’estudie 
per al pàrquing subterrani del Passeig Marítim, 
encara que no es contempla en els plecs, el 
manteniment de tarifes com un bo per als 
usuaris que viuen en l’àrea i el bo de 60 euros 
en minuts”.
El portavoz incidia en que “ni cuando se aprobaron 
los pliegos en diciembre de 2012 ni en el momento 
de la adjudicación nadie pensó ni en tarjetas para 
residentes, ni nada de lo que durante esta pasada 
semana hemos escuchado.”
Gandía remarcaba que “la oposición queda 
en evidencia porque durante seis meses han 
estado callados con el único objetivo de crear 
polémica cuando ya está todo en marcha y 
demostrando que están en el Ayuntamiento 
sin ninguna idea para la ciudad ni ninguna 
propuesta para mejorar Vinaròs.”
Para finalizar el portavoz destacaba que “toda la 
documentación del expediente está en la web 
municipal en el perfil del contratante, pueden leerse 
las actas y todos aquellos que lo hagan verán como 
el equipo de gobierno actúa con total transparencia”.

Gandía acusa a la oposición de hacer demagogia con la zona azul y no haber presentado 
propuestas en su momento
La Mesa de Contratación aprobó el pasado 24 de abril “por unanimidad” la adjudicación a PAVASAL 

Veïns i comerciants van mostrar 
la seva oposició la nit del dilluns 
a l'ampliació de la zona blava en 
una reunió convocada la nit del 
dilluns per l'associació de veïns 
Migjorn. El president Migjorn, Vi-
cent Beltrán, va indicar que s'ha 
decidit iniciar una campanya de 
recollida de signatures i la redac-
ció d'un manifest per tal de mos-
trar el rebuig de la ciutadania i 
demanar a l'equip de govern que 
faci marxa enrere. Beltrán va ex-
plicar que en la reunió “la gent es-
tava indignada, mostrant la seva 
disconformitat amb l'ampliació 

de la zona blava i l'eliminació de 
la primera mediadora gratuïta en 
els aparcaments subterranis tant 
comerciants com veïns”. Per a di-
jous hi havia prevista una nova 
reunió on havia de perfilar-se el 
manifest i les sol·licituds que pre-
sentaran a l'Ajuntament dema-
nant que es restableixi la mitja 
hora gratuïta en els aparcaments i 
que no s'ampliï la zona blava. Bel-
trán va dir que “aquesta ampliació 
desmesurada de la zona blava, així 
com l'eliminació de la mitja hora 
gratuïta dels pàrquings, perjudi-
carà al comerç de la ciutat”.

També es demana que es restableixi la mitja hora gratuïta en els parquings subterranis 

Anuncien una recollida de signatures contra l'ampliació de la zona blava 

La reunió va tindre lloc a la Casa de la Cultura
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La iniciativa de voluntarios de las ONG Rescata-2 
y Per Més Vida y la colaboración del Ayuntamiento 
de Vinaròs ha hecho posible la restauración de 
“La Llar”, una casa para mujeres con necesidades 
sociales que fue presentada ayer al mediodía. 
La concejala de Bienestar Social, Marcela Barbé, 
destacó desde el consistorio se está fomentando 
el voluntariado, promoviendo su participación en 
las políticas del área. Uno de los resultados es esta 
casa de acogida. El primer piso de esta vivienda 
se encuentra ya en condiciones para acoger hasta 
siete mujeres con hijos. La casa está especialmente 
pensada para gestantes, con o sin hijos, en 
situación de falta de apoyo familiar y sin recursos 
personales. Mujeres solas necesitadas de apoyo 
social podrán estar en esta casa no solamente 

viviendo de manera temporal, ya que también se 
realizarán talleres en la planta baja.
El presidente de Rescata-2 Gustavo Hernández 
agradeció el apoyo del Ayuntamiento y apuntó que 
"hemos empleado mucha dedicación para crear 
este hogar que se ha convertido en realidad y con 
él queremos ayudar a la reinserción y rehabilitación 
de las personas". Por su parte, Maribel Almaraz, 
coordinadora de la labor en esta casa, informó 
que en una segunda fase, que ya se ha iniciado, se 
actuará en la rehabilitación del segundo piso, que 
servirá para acoger más personas. 
En la restauración de “La Llar” han trabajado y 
ayudado muchas personas de forma voluntaria.
Rescata-2, entidad nacida el año 2009, con la 
colaboración de Per Més Vida, formada en 2005, ha 
impulsado esta vivienda para mujeres en riesgo de 
exclusión social dentro de sus iniciativas enmarcadas 
en un   programa de Acción Social para mujeres 
solas o con hijos. En este programa las mujeres que 
no deseen abortar encuentran apoyo motivacional, 
vivienda temporal, aprendizaje o bien contacto de 

nuevo con el mundo laboral o académico. Además 
pueden necesitar asesoría jurídica o de otro tipo. 
Algunas de voluntarias de ambas asociaciones han 
superado situaciones similares y  ahora ofrecen su 
ayuda y aportan su experiencia, aunque también 
se espera contar con ayuda profesional y técnica de 
forma desinteresada. 

Vivienda para hombres
En estos momentos hay también necesidad en el 
campo de reinserción social para hombres. Bien 
porque ya han cumplido su tiempo de presidio, bien 
porque regresan de un centro de desintoxicación, 
o bien porque están sin recursos suficientes para 
hacer frente a un alquiler en solitario o además no 
cuentan con trabajo o formación. Así lo informaba 
el pastor de Per Més Vida Samuel Verge. Se trataría 
de realizar una vivienda tutelada para hombres, 
ofreciendo un piso y unas actividades a modo de 
reinserción social. "Muchos casos tocan a nuestra 
puerta, y vecinos y amigos de toda la comarca nos 
animan con el proyecto " indicó.

El voluntariado hace posible la restauración de una vivienda para mujeres con 
riesgo de exclusión social

La Fundació Caixa Vinaròs ha anunciat la posada 

en marxa d’una nova iniciativa per a acostar 
la ciència i la tecnologia de manera didàctica i 
senzilla al públic interessat. ‘Cienciaprop’, com 
es diu aquest programa de divulgació, ha estat 
impulsat per l'enginyer tècnic en sistemes 
electrònics i professor de la Universitat Ramon 
Llull, Jaume Anguera, que va rebre la distinció Alè 
Vinarossenc fa dos anys, i entre altres objectius 
també estan els de donar a conèixer els esforços 
que es fan en investigació i innovació i demostrar 
el benefici en la societat, a més de motivar a la 
joventut amb material didàctic. La idea és realitzar 

dues conferències impartides anuals a partir de les 
quals es posarà un article divulgatiu a la disposició 
de la web de la Fundació, on es crearà un apartat 
específic per a aquest programa. L'àmbit de 
‘cienciaprop’ són les enginyeries, les ciències, 
les ciències de la salut i també tenen cabuda les 
humanitats, com va destacar Anguera. La primera 
conferència serà aquest pròxim 26 de juliol a les 
20 hores en la Fundació Caixa Vinaròs i el tema 
serà “Antenes: elements protagonistes de les 
telecomunicacions”, impartida pel propi Jaume 
Anguera i Aurora Andújar.

La Fundació Caixa Vinaròs acostarà la ciència i la tecnologia al públic  amb 
la nova iniciativa ‘cienciaprop’ 

El portaveu d’Esquerra Unida a Vinaròs, Manuel 
Villalta, ha demanat un augment dels ajuts en 
matèria de Benestar Social per a persones amb risc 

d’exclusió social. 
Villalta va informar d’una reunió que va mantindre 
en la regidora de Benestar Social, Marcela Barbé, 
a qui li va mostrar la seua preocupació per 
l’augment dels problemes socials a Vinaròs com 
a conseqüència de la crisi. Segons Villalta, Barbé li 
va indicar que a Vinaròs “les coses s’estan fent com 
cal i totes les persones estan cobertes”. El portaveu 
d’Esquerra va criticar aquesta resposta i la va 
qualificar de “presa de pel”, assenyalant que “en els 
dos anys que fa que governa el PP ha augmentat 
l’atur, els desnonaments i la pobresa”. 
Villalta va concloure que calen més esforços des 

del consistori en este sentit per millorar la situació 
en temes de primera necessitat.

Zona blava i parquings
També va mostrar Villalta el seu rebuig a la nova 
gestió de la zona blava i els parquings subterranis. 
“No entenem com en la gestió municipal d’este 
tema es perden diners i amb la gestió privada hi 
hagi beneficis”, va dir, afegint que “això només 
demostra la incompetencia de l’equip de govern 
per gestionar serveis publics i l’afany per recaudar 
i privatitzar sense importar-los el perjudici que 
suposa als ciutadans”.

Esquerra Unida demana que es destinen més recursos per a persones en risc d’exclusió social
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El pasado miércoles, 3 de julio, dio comienzo una nueva 
edición de la escuela de verano L’illa que organiza la 
concejalía de juventud del Ayuntamiento de Vinaròs.
Al igual que el pasado año L’illa se organiza en tres 
quincenas de los meses de julio y agosto y las 
matrículas ascienden a más de 1.200, unos datos que 
para la edil de Juventud, Carla Miralles, demuestran 
“que los padres y madres siguen confiando en el 
Ayuntamiento y en nuestro programa formativo y 
lúdico como la mejor alternativa durante el verano.”
Miralles desgranaba los datos informando que 
“la primera quincena de julio son 551 los alumnos 
matriculados, 312 en infantil, 138 en arte y 101 en 
deportes; la segunda quincena de julio son 525 en 
total repartidos en 295 de infantil, 130 de arte y 100 
en deportes; mientras que la primera quincena de 
agosto que siempre registra un menor número de 
alumnos son 209 repartidos en 133 de infantil, 30 de 
arte y 46 en deporte.”
Por otra parte cabe destacar la implantación por primera 
vez de un comedor para los alumnos y que permite a los 

padres y madres recoger a los niños a las 15:30 horas y 
de esta forma conciliar la vida laboral y familiar.
La edil destacaba que “es una novedad que hemos 
implantado este año tras muchos años de demandas 
de los padres, son más de 20 los niños que cada día 
se quedan a comer y por tanto estamos ofreciendo 
un servicio novedoso que complementa todavía más 
el proyecto de L’illa.”
Miralles señalaba que “la empresa adjudicataria 
ha realizado 45 contrataciones de monitores, 26 
para infantil, 12 para arte, 6 para deporte y 1 para 
el comedor además de 10 monitores más para 
actividades complementarias y de refuerzo con lo 
que la cifra total asciende a 55 personas.”
L’illa infantil está ubicada este verano en el CEIP Assump-
ció mientras que L’illa Arts se realiza en el CEIP Misericor-
dia y deportes en el pabellón polideportivo. El horario 
es de 9 a 13 horas con un servicio de ludoteca de 8 a 9 y 
de 13 a 14 horas para los padres y madres cuyo horario 
laboral coincida con las horas de entrada y salida.
Miralles destacaba que “nuestro objetivo es ofrecer 

una programación variada y entretenida, aportando 
conocimientos y diversión a los jóvenes y fomentando 
el compañerismo y el trabajo en grupo.”
Dentro de la programación prevista se han programado 
visitas al mercado municipal, a la ciudad deportiva, la 
playa, actividades de vela, taller de inglés, etc...
Para finalizar la edil destacaba que “a pesar de lo 
que algunos anunciaron hemos ofertado el servicio 
de escuela de verano un año más con la misma 
calidad, ampliando los servicios que ofrecemos a los 
vinarocenses y cumpliendo con la legalidad.”

Por primera vez el Ayuntamiento ofrece la posibilidad del comedor, reclamada por los padres desde hace años

Más de 1.200 niños pasarán por la escuela de verano L’illa 2013

El restaurant El Langostino de Oro celebra 
durant aquest mes de juliol les Jornades 
del Peix Blau i la Tonyina, amb les quals 
pretén popularitzar nous plats mariners. 
Salvador Alcaraz aposta per oferir una 
alternativa al llagostí, justament ara que 
també se celebren a Vinaròs   en diversos 
locals, inclòs aquest, unes jornades gastro-
nòmiques dedicades al preuat marisc. Du-
rant la presentació de les jornades preparades 
per Alcaraz, aquest destacà que cal continuar 

reivindicar les moltes possibilitats culinàries 
dels productes de la mar, "hem d íntentar 
crear cuina moderna". També cità alguns dels 
plats que s´ofereixen com el popular plat basc 
marmitaco, on "la tonyina s´ha de coure no-
més mig minut i no bullida amb les patates".
Per la seua part, la regidora de Turisme 
Elisabet Fernández valorava aquestes 
jornades d´El Langostino de Oro perquè 
"ofereix un altre producte en un moment 
de l´any en què tenim molts visitants".

El/a dueño/a de este coche marca SsangYong 
no se complicó para nada a la hora de dejar 

estacionado su vehículo, pero NO pensó que al 
estacionar el vehículo así dificultaba el acceso 

a una persona con gran movilidad reducida 
al vehículo bien estacionado, otra vez piense 

antes de estacionar el vehículo así, gracias.

Hoy por mí...
       ...mañana puede que por tí

son muchos años luchando contra las barreras 
y aún se ven estas situaciones insolidarias

¡Suspendido en solidaridad!

FOTODENUNCIA

ES UN MENSAJE DE COCEMFE MAESTRAT 

Jornades del Peix Blau a El Langostino de Oro

Redacción

E. Fonollosa
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La capilla del Carmen, ubicada en la calle Yecla del 
bloque conocido como "Grupo Virgen del Carmen" 
de Vinaròs, quedó la madrugada del jueves 4 de julio 
calcinada tras un incendio provocado que ha causado 
daños en las imágenes, y el mobiliario. El detonante, 
al parecer, fue un botellón tras el cual un grupo de 
jóvenes se envalentonaron, accedieron al pequeño 
templo por la puerta principal y procedieron a 
prenderle fuego tras amontonar varias sillas de 
madera de su interior. En el exterior de la puerta 
principal, el viernes por la mañana aun podían verse 
los restos del botellón, decenas de latas de cerveza y 
otras bebidas alcohólicas que la empresa de limpieza 
procedía en ese momento a retirar.
Los libros que usan los sacerdotes también fueron 
rotos y quemados, el cuadro eléctrico ha quedado 
inutilizado, parte del techo se ha desprendido y las 
persianas también quedaron retorcidas debido a las 
altas temperaturas que el fuego alcanzó. Además, los 
autores cambiaron las imágenes de sitio y quedaron 
chamuscadas, aunque según el párroco de esta 
capilla y sacerdote de la iglesia de Santa Magdalena, 
Cristóbal Zurita, podrán ser recuperadas.
La capilla del Carmen es sede de la cofradía del 
Crist del Mariners y en su primer piso acoge el local 

de ensayos de la coral García Julbe, que, por suerte 
no sufrió ningún daño. Las sospechas recaen en 
un grupo de jóvenes que suelen reunirse en este 
lugar.   Los vecinos del barrio aseguran que suele 
ser un lugar habitual de encuentro entre jóvenes 
por la noche. "Aquí hay jaleo casi a diario, porque 
suelen reunirse, chillan y se dejan toda la bebida 
tirada por el suelo. Sabíamos que algún día pasaría 
algo, pero nunca imaginamos   que esto que ha 
pasado con el templo podría ocurrir alguna vez", 
explicaba ayer una vecina.
Los párrocos de las iglesias de Santa Magdalena 
y la Arciprestal, Cristóbal Zurita y Emili Vinaixa, 
respectivamente, fueron informados el viernes 5 a 
primera hora de la mañana del suceso, y a mediodía 
presentaron la correspondiente denuncia en las 
dependencias de la Guardia Civil. 
Zurita explicó que los presuntos autores del 
incendio accedieron a la capilla por su puerta 
principal, al lado de la cual se encontraban los restos 
del botellón. Una vez en el interior, "amontonaron 
sillas y les prendieron fuego haciendo servir el 
mismo mantel para hacerlo”. 
El párroco cifró los daños sufridos entre los 15.0000 
y los 20.000 euros, a falta de una valoración más 

exhaustiva.  La imagen de más valor que albergaba 
en su interior el templo, el Cristo de los Marineros, 
al igual que otras, han quedado tan sólo sucias 
debido al humo, pero no fueron quemadas.   La 
estructura del edificio no ha sufrido daños, aunque 
será un arquitecto quien deberá corroborarlo.
Por su parte, Agustí Gombau, hermano mayor del 
Cristo dels Mariners y presidente de la coral García 
Julbe, que tiene la sede en el piso de arriba del 
templo, estaba completamente indignado tras 
haber visto el aspecto del templo tras el incendio, 
e indicó que algunos vecinos le comunicaron que 
los hechos se produjeron hacia las 4 de la mañana. 
“Un coralista me ha dicho a primera hora que 
habían prendido fuego aquí. Me he levantado de 
la cama y he ido a verlo inmediatamente, y cuando 
hemos visto lo que han hecho me he quedado 
horrorizado”, explicaba.
Según los vecinos, la noche del jueves hubo en el 
lugar “mucha juerga y mucho ruido desde las 11 
de la noche”. “La coral estaba ensayando y tuvieron 
incluso que cerrar las puertas a pesar del calor que 
hacía porque entraba mucho escándalo de la calle", 
aseguró Gombau. El fuego, por suerte, no llegó al 
primer piso, donde ensaya la coral.

El Partit de Vinaròs Independent (PVI) ha acusado al 
equipo de gobierno de haber aumentado la presión 
fiscal con la adjudicación de la nueva gestión de la zona 
azul y aparcamientos subterráneos municipales. “Es 
simplemente por afán recaudatorio y han demostrado 
que gobiernan de espaldas al ciudadano”, indicó Carlos 
Roger, secretario general del partido. 
Roger consideró que las nuevas tarifas “suponen 
un aumento de precios escandaloso”, indicando 
que  “los abonos a comerciantes han pasado de 25 
a 40 euros, un incremento del 60%”. Destacó como 
especialmente negativo la eliminación de los 30 
minutos gratuitos en los parquings “que ha hecho 

pasar el coste de la primera hora de los 0,50€ que 
costaba a los 0,84 actuales, un aumento del 68%”. 
Respecto a la zona azul, cifró el incremento en 
otoño, primavera e invierno “en un 87,5 %, ya que 
se ha pasado de un coste de 0,40€/hora a 0,75€”.
También lamentó que antes el coste mínimo de 
estacionamiento se situaba en 0,10 céntimos y 
ahora es de 0,25.  
Roger recordó que en un pleno de febrero de 2009 
“socialistas e independientes intentamos subir 
10 céntimos la tarifa de los parquings al resultar 
deficitaria, pero PP y Bloc votaron en contra, lo 
que demuestra que los populares no hacen lo que 
pedían en la oposición”.
Por último, indicó que los puestos de trabajo que 
van a crearse de más con la nueva adjudicación 
“serán en jornada reducida y en precario”. Desde el 
PVI se va a solicitar la reinstauración de la media 
hora gratuita en los aparcamientos subterráneos 
y que se establezcan tarjetas especiales para 
comerciantes y profesionales.
Por su parte, la portavoz municipal del PVI, Maria 
Dolores Miralles, pidió a Gandía que le pida 
“disculpas públicas” por haber dicho que el PVI no 
asistió a la mesa de contratación, explicando que 
no pudo hacerlo, al igual que en otras comisiones, 

porque estuvo varios días sometiéndose a pruebas 
médicas, y ya lo comunicó en su momento. 

Modificación del PGOU
Por otro lado, y respecto a los cambios en la 
modificación del PGOU número 25, Miralles 
insistió en que su aprobación puede generar 
nuevos problemas judiciales para el Ayuntamiento. 
También informó  que el PVI presentó a finales 
de junio una instancia al consistorio solicitando 
un informe a Secretaría e Intervención “en el que 
se indique si los profesionales contratados para 
hacer la modificación número 25 del PGOU forman 
parte también del equipo redactor de algún 
instrumento de planeamiento o reparcelación que 
afecte a los sectores que figuran en la memoria 
esta modificación del PGOU y, en caso afirmativo, 
si puede existir un conflicto de intereses”.  
Sin embargo, Miralles aseguró que no se ha 
redactado tales informes, por lo que pidió la retirada 
del punto del orden del día, señalando que, en caso 
de que el pleno se celebre, el PVI votará en contra 
y pedirá al Secretario “que conste en acta toda su 
intervención y que el consistorio  remita  una copia 
del acuerdo de pleno a la Fiscalía Anticorrupción 
por si pudiera haber algún indicio de delito”

El PVI califica de “escandalosas” las nuevas tarifas de la zona azul y los 
parquings subterráneos

Incendio intencionado en la capilla del Carmen de Vinaròs 

X.Flores
La capilla ha sufrido daños importantes a causa del fuego. Los autores amontonaron sillas y las encendieron con el mantel de la iglesia
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Història
Helena Roman

Assessoria
Antonio Figueredo

Gastronomia
Juanjo Roda

Medi Ambient
Mª José Barreda

Dietètica
Àngels Botí

Educació
Manuel V. Albiol 

Gastronomia
Salut
Vanessa Marzà

La setmana que ve "Medi Ambient" per Mª José Barreda

El color de l’estiu
De quin color són els núvols, l’aigua o les flors ho 
sabem. De quin color és l’estiu? Això ja és més personal. 
Ben segur que cadascú relaciona l’estiu amb un color 
diferent segons les seves sensacions o percepcions.
Per mi l’estiu representa els colors verds dels 
pimentons, morat d eles albergínies i com no el 
roig i daurat de les tomates i l’oli d’oliva. 
Amb la frescor dels cogombres i els melons 
preparem grans plats freds, reconstituents i alegres 
com els gaspatxos i d’altres sopes fredes.
Per mi l’autèntic color de l’estiu, roig, groc i 

ocre i blanc no el representa el color de la pell 
excessivament exposada al sol, ni la roba d’estil 
eivissenca. Els colors esmentats representen la 
tomata, l’ou dur, el pernil salat i l’oli d’oliva. Crec 
que ja sabeu que m’estic referint al “Salmorejo”.  
D’entrada este plat no te traducció. Parlem més 
que d’una sopa freda d’una crema de tomata amb 
un puntet d’all, molt pa sec per tal d’aprofitar-lo 
i espessir la crema i tot ben lligat amb un bon oli 
d’oliva. No necessita més que l’amaniment de l’ou 
dur picat i el pernil per la superfície, regat com n 

amb un altre fil d’oli d’oliva verge extra.
El meu consell és que remulleu una barra de pa del 
dia anterior amb una mica d’aigua i el fiqueu dins un 
pot alt, hi afegiu 6 tomates ben madures pelades i 
sense llavors i un all. Anireu triturant amb el túrmix i 
emulsionant amb abundant oli d’oliva. Amaniu be amb 
sal i un raget de vinagre. Ja la crema feta l’abocarem a 
un plat fondo i l’acompanyarem amb l’ou dir picat i el 
pernil salat, a la vegada que una mica més d’oli d’oliva.
La última cosa que necessita el “Salmorejo” es una 
bona migdiada. Bon profit.

L'organització, els participants, amics i cocs 
fantàstics, perquè quan les coses es fan amb 
CARINYO, no fallen. Helena Guimerà, com 
sempre, popularitzant lo més tradicional de 
Vinaròs.

-PREMI COC TRADICIONAL (DOLÇ O SALAT). 
Montse Duran
-Coc de NOVA CREACIÓ (DOLÇ O SALAT): Ely Àngel
-INFANTIL (XIQUES i Xiquetes FINS ALS 12 ANYS): 
Ilan Axel i Ramon

El jurat, format per experts llépol i llépoles de 
reconoguda fama mundial:
Juanjo Roda Martinez, Sergi Cervera, Nasio Julian, 
Gisela Sanz Adell, Enric Elliot de Vinaròs, Carmen 
Fontanet, Paqui Sanz Fibla i Merxe Garreta.

Gran èxit del III Concurs de Cocs "Ca Massita"

Dissabte dia 11 de maig,  es van realitzar al 
nostre centre, els exàmens oficials yle cam-
bridge esol. Aquestes provestenen l’objectiu 
de motivar els alumnes en l’aprenentatge i 
els permet  reconèixer els avenços que van 
aconseguint amb el nou idioma.

Es van presentar 42 alumnes de 
primària,que s’han estat preparant en els 
tallers d’anglés de l’horari d’extraescolars.
Els alumnes estaven molt  motivats i amb 
ganes de presentar-se al nivell superior, 
l’any proper.

Col·legi Divina Providència

Mariola Nos
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El passat diumenge, 7 de juliol, es va celebrar el primer torneig de futbol-7 Addictes Barça 
Vinaròs. Vam aprofitar per celebrar que desde el dilluns 1 de julilol, ja som Penya oficial. 
Felicitats socis, felicitats Vinaròs, Visca el Barça!!!!

Primer Torneig

Gimnàstica

Confirmacions

El Centre de la Tercera Edat de 
Vinaròs celebrà la festa fi de curs, 
amb assistència de regidors de 
l´Ajuntament i demostració de 
gimnàstica, conduïda per Maribel, 
directora del gimnàs Sport Woman

Confirmacions Santa Magdalena

Felicitats Hugo
El passat dia 7 de juliol vam celebrar l'aniversari 
de Hugo Giménez Quinzá, que va fer 5 anys. I ho 
vam passar molt bé. Moltes felicitats Hugo

Totes les imatges de les Festes a 
w w w . f o t o s p a i . c o m
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Sorteig
 Nayara, 1 añito

Cuando tienes a alguien 
que amas en el cielo, tienes 
un pedacito de cielo en tu 
casa.... siempre. Has marcado 
nuestro corazón para la 
eternidad.  Familia Vargas Lenis.

El passat dia 
8 de juny 
de 2013 a 

la ermita de 
Vinaròs es 

va celebrar 
l'enllaç entre 

Antonio i Ana 
Mª. Familia 
i amics. Els 
desitgem 

moltes 
felicitats

MªPilar Mora Moreno 
ha sido la ganadora del 
sorteo de Dicocar del 
mes de junio

El Museo Ciudad de Benicarló (MUCBE) 
acogió la IX edición de ‘Les nits al 
convent’, en el que participan alumnos 
del Conservatorio Profesional de Música 
Mestre Feliu, entre los que hay varios 
jóvenes vinarocenses.

El pasado 21 de junio Nayara cumplió 
su primer añito junto a sus papis y su 
hermanito Erik. Tu familia te desea 
todo lo mejor, ¡felicidades princesa!

Una àmplia 
representació 
dels nanos de 

Vinaròs van estar al 
col·legi Assumpció 

per ballar amb 
els alumnes la 

dansa dels nanos 
i gegants, com 

a cloenda del 
projecte educatiu 

que s´ha fet.

Pl. Constitución, nº1 - local 2 VINARÒS - Tel. 964 45 61 17 - 657 435 492

PARAFARMACIA Panacea
· Terapia emocional 
con Flores de Bach 
(también para niños y 
adolescentes)
· Técnica metamórfica
· Reiki
· Dietética y Nutrición
· Naturopatía
· Masajes
· Reflexología

· Cromoterapia
· Pedicura
· Presoterapia
  / Electro-Estimulación
· Estudio personal del 
hogar con Feng-Shui
· Talleres · Formaciones
· Charlas
(Reiki - Constelaciones 
Familiares - Cocina 
Natural - etc)

Pedacito de cielo
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comunican que la misa en honor al santo 
se celebrará el domingo 14 Julio a las 12 
horas en la capillita de la Arciprestal, 
finalizada la misma se procederá a la 
bendición de los vehículos delante 
mismo de la capillita, y seguidamente la 
procesión por las calles de costumbre.

Els alumnes de segon del CEIP Assumpció han fet un 
projecte sobre el turisme a Vinaròs i han anat a veure 

els llocs més significatius

Como es costumbre- y muy saludable por cierto- 
La Frater celebró la fiesta de fin de curso, con 
una jornada campera en la que no faltaron los 
ingredientes propios del espíritu de fraternidad 
que enaltece la condición humana. Tuvo lugar el 
pasado día 22 y todo, además, estuvo acompañado 
de una buena paella y chocolatada de despedida.
En Septiembre dará comienzo un nuevo curso, 
contando con la buena suerte de poder llevar 

a cabo las actividades cotidianas en el local 
social, gracias a la concesión otorgada desde la 
Consellería de Benestar Social del Ayuntamiento 
de Vinaròs de la subvenención que permite el 
coste del correspondiente alquiler. LA FRATER LO 
AGRADECE DE TODO CORAZÓN.
Felicidades a quienes con su incondicional 
colaboración lo hacen posible y a quienes les 
brindan una respuesta positiva.

Mateu Beltran i Joaquim-Vicent Guimerà, com a repre-
sentants de Fotogrames van ser els fotògrafs oficials 
del Campionat d'Espanya Escolar (Categoria Cadet), 
que el Consell Superior d'Esports i la Federació Valen-
ciana de Triatló van organitzar a la localitat alacantina 
d'Alfàs del Pi, i que es celebrà entre els dies 26 i 28 del 
passat mes de juny. Una vegada més, components de 
Fotogrames estigueren presents com a fotògrafs ofi-
cials d'un esdeveniment de caràcter estatal.
Hem de destacar, d'aquesta competició, que la Se-
lecció Valenciana es va proclamar sub-campiona 
d'Espanya per equips a les proves de triatló per relleus 
(prova reina de la competició), tant en la competició 
femenina com en la competició masculina.

Vinarossencs de Fotogrames van ser fotògrafs oficials del 
Campionat d'Espanya Escolar de Triatló

La Guàrdia Civil oferí una xerrada per als alumnes del 
CEIP Assumpció sobre els perills d´internet.

Els alumnes de primer del CEIP Assumpció van fer una 
postal i van anar a tirar-la a correus

L'alegria allarga la vida
per Julián Zaragozá

16 juliol- festa del Carme
Mare de Déu del Carme
doneu-me un bon marit
sia pobre, sia ric
mentres vingue de seguit

El juliol fresc,
el Carme serè,
i sant Jaume cremant

La calor greu
de Mare de Déu
a Mare de Déu
(16 juliol-  15 d’agost)

De la Mare de Déu 
del Carme a l´Assumpció
la gallina millor

Per mal llibell
perquè l´abat Rossell
i per esmena
donaren-li xalamera

Les xiques de Vinaròs

porten lo topo molt 
gros
se penson que es 
cabellera
i es carabassa en 
arròs

mes m´estime una 
llauradoreta
que m´ajude a collir espinacs
a cavall de la meua burreta,
en Valencia:  xiques, qui vol 
naps?

Mira si hai recorregut terres
que hai estat a Coratxà
a Bel i Castell de Cabres
a Fredes i al Ballestar

Peníscola esta murada
i es fa molt de respectar
com es de pedra picada
no la poden tirar al pla

Si el Montsia

porta 
capell
pica espart
i fes cordell

Entre Ares i Benassal
tot es roca i Carrascal
i el perill sempre es igual

En bossa foradada, el diner
fa poca estada

Sogra i nora
una crida
i l’altra plora

Fill casat, fill mig perdut,
que oblida el favor perdut

Frater de Vinaròs. Clausura del curso 2012-2013

Los mayorales de San Cristóbal 2013 
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Últ imes Novetats

El Cicle de Curtmetratges Agustí Comes, organitzat 
per la Fundació Caixa Vinaròs arriba aquest any a la 
seua XII edició. Un total de dotze seran també les 
obres finalistes que optaran als premis del jurat i 
del públic que atorga aquest cicle, per al qual es van 
rebre 197 curts, dels quals 184 van ser acceptats 
a l'ajustar-se a les bases. Les procedències de les 
obres són molt variades, destacant a nivell nacional 
ciutats com Barcelona, Màlaga, Sevilla i Canàries, 
mentre que també s'han rebut obres d'altres 
països com Alemanya, Argentina, França o Estats 
Units. Les temàtiques, com era d'esperar, s'han 
centrat aquest any especialment en els efectes de 
la crisi, amb més drama i molt poca comèdia. Des 
de l'organització del Cicle, Nati Romeu i Manuel 
Molinos van destacar l'alta qualitat de les obres 
presentades i l'elevat percentatge de curtmetratges 
amb finals inesperats. Les projeccions dels dotze 
curtmetratges finalistes tindran lloc els dies 16,17 
i 18 de juliol en dues sessions en l'auditori Carles 
Santos de la Fundació Caixa Vinaròs. Les entrades 
són gratuïtes però l'aforament és limitat a 125 
persones per sessió. El 25 de juliol es realitzarà la 
denominada “Macedònia de curts”, amb un total 
de quatre curtmetratges que podrien haver passat 
a la final però no ho van fer, a més d'alguna obra 
d'animació que permet gaudir de les últimes 
tendències del sector. 
Les obres finalistes d’aquest XII Cicle són “Alba”, “Kiss me” 
“, Drama”, “Anacos”, “Stop”, “No tiene gracia”, “La victoria 
de Ursula”, “Deus et Machina”, “Eutanas S.A.”, “El otro”, 
“Elkartea” i “Hotel”. El lliurament de premis, el del jurat 
–atorgat per la Fundació Caixa Vinaròs- i el del públic –
que atorga l'Ajuntament- tindrà lloc el 3 d'agost. 
Cal assenyalar que aquest any l'animació del cicle 
també ha anat a càrrec de Manolo Mesa, que ens 
introduïx en l'interior d'una càmera de cinema. El 
cartell anunciador d'aquesta doceava edició és 
obra de l'artista José Córdoba.

En aquesta edició s'han presentat 197 obres 

El XII Cicle de Curtmetratges Agustí Comes, del 16 al 18 de juliol 

“EL VELL I LA MAR” 
( Ernest Heminway )
a la Tertúlia Literària 

Obreda

Acte inclós a la programació 
“A la llum de la lluna”

( Ajuntament de Vinaròs )

19 de juliol , a les 19.30
Port de Vinaròs   ( on abans era el 
dipòsit de gasoil per als vaixells )

Manuel Molinos i Nati Romeu van presentar 
la nova edició del CicleX. Flores 
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agen-
da 
cultu- ral

agenda cultural

Igual que en anys anteriors i coincidint amb el final del curs escolar, l'Escola de Música de la Societat 
musical "La Alianza" fa entrega dels diplomes als 21 alumnes que en el curs 2012/2013  han finalitzat els 
estudis de Llenguatge musical.
Els felicitem per l'esforç, la dedicació i la il·lusió per la música. Enhorabona.

Entrega de diplomes als alumnes de l'Escola de Música "La Alianza"

Fins al 23 de juliol
AUDITORI MUNICIPAL
EXPOSICIÓ de fotografies de Joaquin 
Simó que romandrà oberta fins al 23 de juliol.
Organitza: Regidoria de Cultura i Joaquin 
Simó

Dissabte 13 i diumenge 14 de juliol
AUDITORI MUNICIPAL
19 h. i 22 h. FESTIVAL FI DE CURS DE 
LOKURA amb la representació de l'obra 
“AMOR”
Entrades: 2.-€
Compra d'entrades al gimnàs de Lokura
Organitza: Lokura i Regidoria de cultura

Divendres 12 de juliol
ERMITA Ntra Sra. de la Misericòrdia
21 h CONCERT a càrrec de BLOOMING 
DÚO.
Organitza: Regidoria de Turisme i 
Joventuts Musicals

Divendres 19 de juliol
AUDITORI MUNICIPAL
21 h. CONCERT de la Rondalla de la 
Once de Castelló i Els tigres del Servol
Entrada: 2 €
Col·labora: Kurados

El passat 19 de juny,  alumnes de les 
aules de PT i  PASE de l’IES Vilaplana 
vam participar en una ruta senderista 
pels camins que porten a les 
instal·lacions de la societat protectora 
d’animals, CAU, i a l’ermita de Vinaròs. 
Moltes imatges van quedar a la 
memòria; unes quantes volem 
compartir-les . 
(Gràcies als voluntaris que mantenen 
el CAU i al personal que se’n cuida de 
l’ermita de  Vinaròs) . El camí va tindre a l’ermita una cita amb 

l’esbarjo i la diversió 
 David, voluntari del CAU, ens va parlar del 
compromís amb els animals que adoptem 

Els gossos del CAU ens recorden   que no 
sempre actuem amb els animals com cal

Sortida didàctica i lúdica

“La guiri vino, vio y, como hay que reírse de todo, lo 
contó”. Esta frase resume a la perfección el argumento 
de “Amor bilingüe”, la primera novela de la vinarocense 
de origen francés, Nathalie Gaubert, que la propia 
autora, acompañada del edil de Cultura, Lluis Gandia, 
presentó el pasado viernes en el salón de actos “Provi 
García” de la Biblioteca Municipal.
No fue una presentación “al uso”, lo cual se agradeció.  
Fue una toma de contacto con la obra y con la 
personalidad de la autora muy próxima y, sobre 
todo, divertida, como promete que es el  libro. 
Gaubert sorprendió a los asistentes varias veces. En 
primer lugar, mostró el pastel que ella mismo hizo 
para que los asistentes lo disfrutaran después de la 
presentación. Tras ello, cogió un despertador y se dio 
20 minutos para realizar la original presentación. “Más 
tiempo de eso, la atención decae, así que cuando 

suene, habré acabado”, dijo, ante la sorpresa de todos.
Muchos más detalles hubo que arrancaron las carcaja-
das de los asistentes –incluso con referencias a algunos 
políticos locales, de las que tampoco se libró Gandía- 
mientras Gaubert les introducía en el contenido de la 
que es su primera novela y que terminó de escribir en el 
año 2011. “Amor bilingüe”, en palabras de Gaubert “son 
dos historias en una”. Es, en primer lugar, la visión de 
una “guiri” -ella misma- que llega a España hace 20 años 
y conoce a un camarero en un camping de Vinaròs con 
el que inicia una historia de amor. El libro está plagado 
de anécdotas de esa extranjera, del choque de culturas, 
con su suegra conservadora y también refleja el día a 
día de una francesa en España. “En el libro me burlo de 
todo, pero sobre todo de mí misma. Hay que desdra-
matizar la vida”, dice Gaubert. 
La autora también explicó que fueron sus amigos los 
que le animaron a intentar publicar el libro. A partir 
de ahí, el día de reyes de 2012 mandó una muestra 
a 20 agentes literarios, de los que tres le pidieron la 
novela completa. Fue una agencia de Barcelona,  
Sandra Bruna Agencia Literaria, con más de 150 
autores representados, la que decidió llevar adelante 
la publicación de la obra. “Sin embargo, llegó la crisis 
y se replanteó la edición en papel, aunque la agencia 
siguió seleccionando libros tras crear una edición 
digital donde mi obra está incluída”, explicó.
Es por eso que “Amor Bilingüe” puede adquirirse 
a través de la página web de la autora www.
nathaliegaubert.com al precio de 4 euros. El primer 
capítulo puede leerse de manera gratuita.  

Se trata de la divertida historia de una francesa que llega a Vinaròs hace 20 años e inicia una 
historia de amor

Nathalie Gaubert presenta “Amor Bilingüe”, su primera novela

www.vinarosnews.net

www.vinarosnews.net

Seguiu al Vinaròs.News 
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El diumenge 30 de juny, un grup de 
58 persones de l'EPA-Vinaròs, vam 
embarcar-nos, mai millor dit, en una 
xicoteta aventura: la visita al Parc Na-
tural de les Illes Columbretes.
A les 8h tots estàvem acomodats a la go-
londrina Super Bonanza, la qual va sortir 
del port de Peníscola i va dirigir la seua proa 
rumb a l'arxipèlag, on vam arribar a les 11h.
Una vegada desembarcats a l'Illa 
Grossa (l'illa principal) vam ser acom-
panyats i atesos pels tècnics de medi 
ambient, els quals ens van perme-
tre aprofundir en el coneixement de 
l'origen de les illes, de la seua vege-
tació i de la seua fauna, així com ex-
plicar-nos diferents aspectes del seu 
treball i del seu dia a dia a les Illes Co-
lumbretes. També ens van possibilitar 

la visita al far que corona l'Illa Grossa.
Va haver temps per a tot, i els més 
intrèpids van capbussar-se a les 
cristal·lines aigües, refrescant-se men-
tre contemplaven el fons submarí.
A les 16h vam fer una panoràmica per 
la resta de les illes (la Foradada, la Fe-
rrera, etc.) i vam començar la travessia 
de tornada, arribant-hi a les 19h15'.
El temps va ser magnífic, l'entorn na-
tural espectacular i la companyia gra-
ta,...Què més es pot demanar?
Només resta agrair   l'amabilitat que 
ens van mostrar els tècnics de medi 
ambient i la tripulació de la golon-
drina Super Bonanza, així com fer un 
reconeixement a l'organització de la 
visita per part de l'EPA-Vinaròs.
Juanfran, un dels aventurers

Quadern de bitàcola: Illes Columbretes

Ara que ja s’han acabat les festes del poble, les de 
Sant Joan i Sant Pere, la Colla de Nanos i Gegants 
de Vinaròs, estem molt contents pel resultat i el 
caliu que hem rebut de tots durant tots els actes 
on hem participat o organitzat, tant dels xicotets 
com dels grans. Des de l’acte del primer dia de 
festes, com la Trobada de Nanos i Gegants, i les 
cercaviles de dolçaina i tabal realitzades pels 
nostres “joglars” i  la festa del carrer Sant Joan, de 
nou moltes gràcies a tots i totes. 
Felicitar per la iniciativa que han tingut diversos 
comerços de la nostra ciutat que enguany han 
decorat els seus aparadors amb motius dels 
nanos i gegants, com han sigut Conceptes, Fil 
i fil i Alfonso. I donar les gràcies a Xarcuteria 
Rosa del mercat per l’obsequi del berenaret.

Així mateix volem donar les gràcies, perdoneu 
si ens deixem algú, a qui ens ha ajudat a que tot 
surtigue molt bé, als Majorals de Sant Joan, al 
Mercat de Vinaròs, en especial a Ana Collado, a 
la Brigada Municipal, a la Policia Local, a Andrús 
i la Confraria de Pescadors, a la Fundació Caixa 
Vinaròs i a les regidories de Festes, Turisme i 
Cultura de l’Ajuntament de Vinaròs. 
Per acabar una felicitació als i les periodistes, 
de radio, televisió i premsa escrita, i en especial 
a la premsa local, “Vinaròs” (el diariet) i Crònica” 
i “Set Dies”, per fer-se resó d’aquesta i les altres 
activitats que anem realitzant la colla.
De nou moltes gràcies, i vos esperem als 
propers actes dels Nanos i Gegants. 
Xoc Xorroc xoc xoc!!!!

Moltes gràcies!
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Aquests mesos, els membres de l'Ass. Ball de 
dimonis de Vinaròs ha estat molt atrafegada.
I és que, han passat tantes coses!!! El més gros 
ha sigut el naixement de Guivan i amb ell un 
conte i pot ser, perquè no, una tradició. Moltes de 
vosaltres ja l'heu vist per TV o vareu estar presents, 
per a qui no va estar no patiu, que si accediu a la 
web de dimonis sabreu tota la historia de Guivan 
i on podeu comprar el contes. Mireu que això va 
ser gros, però i els correfocs que hem fet a Vinaròs 
estos dies...primer la Fashion Night, on dimonis va 
aportar el seu toc de “ou de totfum i coets”, amb 

bruixes i dimonis desfilant "a lo fashion"! I després 
el correfoc de Sant Joan, on un espectacle de dracs 
va captivar tot Vinaròs amb els seus moviments 
i colors!! A Cervera el nostre drag Soterranyes va 
fer amics, i va ballar per aquells costeruts carrers. 
I els nostres dansants s'han deixat veure amb el 
ball de cintes i han fet tremolar Vinaròs amb els 
seus cops de bastó, crits i els somriures del mes 
joves balladors, Aitana, Mar, Guillem, Violeta, Iris i 
Llum donant la rebuda a la Flama del Canigó. La 
Muixaranga de Vinaròs va emocionar tothom amb 
la seva participació a la audició del ESMUVI, i al 

seguici el dia  30 junt  amb la Dansa de Dansants 
i la Colla de Dolçaina i Tabal de Vinaròs, va fer les 
delícies i un merescut final a les festes de Sant 
Joan i Sant Pere de 2013. Volem donar les gràcies 
a tothom que ha fet això possible, als participants 
en totes les activitats de dimonis, a l'Ajuntament 
de Vinaròs i la Regiduria de Festes, a la brigada, 
i a tota la gent de Vinaròs que ho ha compartit 
amb nosaltres. Ens podeu veure per web i TV, i us 
podeu sumar al nostre grup, ballant, tirant coets, 
o simplement rient i fent pinya! Estem al Carrer 
Traval num. 8 i a www.dimonisdevinaròs.org

Dimonis 'fashions', dracs i dragonets, dansa de dansants i muixeranga!!

En aquesta sessió, els futurs estudiants 
que desitgen realitzar la matrícula 
on-line rebran informació sobre el 
procediment i alhora podran presentar 
la documentació en la Seu del Nord 
sense desplaçar-se al campus. 

Aquest curs acadèmic 2013/14 com ja es ve 
realitzant els últims anys, el Servei d’Infocampus 
de la Universitat Jaume I ha programat diferents 
sessions informatives sobre el procediment de 
matrícula no presencial tant en el Campus del Riu 

Sec com a les Seus de Vinaròs i Vall d’Uixò. 
A Vinaròs, Seu del Nord de la UJI, la sessió 
informativa sobre el procediment de 
matrícula es realitzarà el proper dimarts 23 de juliol 
a les 17.00 hores en el Saló d’Actes de la Biblioteca 
Municipal (C/ Pilar 26). 
Aquestes sessions sobre la matricula on-line, 
mitjançant l’adreça http://matricula.uji.es, seran 
comunes per a totes les titulacions als graus 
i donaran informació als estudiants sobre les 
pantalles de matrícula, l’elaboració dels horaris, 

els crèdits... L’objectiu de les sessions és facilitar 
la matriculació a tot l’estudiantat de l’UJI, 
especialment a l’alumnat de primer accés que es 
troba davant d’un tràmit tant nou com important 
per a ell i vol gaudir amb seguretat de la possibilitat 
de matriculació no presencial. Es realitzarà una 
connexió a l’assistent de matrícula de la UJI i es 
mostraran les pantalles del procés de matriculació. 

Sessió informativa sobre la matrícula a la Seu del Nord de la UJI 

La academia de baile Locura ofreció el 
pasado fin de semana en el auditorio 
municipal el musical “Liubov.Locura 
de amor”, su festival de fin de curso. 
Se trata de un solo musical con prin-
cipio, nudo y desenlace, dividido en 
dos actos. Dos festivales unidos por 
una trama común, pero a la vez inde-
pendientes, con contenidos, números 
musicales e imagen distintos. Los días 
13 y 14 de julio tendrá lugar, también 
en el auditorio “LIUBOV. El desenlace 
de una Locura”.
El donativo de la entrada se destinará 
a Cáritas.

“Liubov”, el 
festival de fin de 
curso de Locura 
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Zona azul o zona de la discordia (I)
José R. Tárrega Esteller, Portavoz del PP en Vinaròs

Jacinto Moliner, ABSUELTO

Esta semana se han empezado a ver en las calles 
de nuestra ciudad los aparcamientos  que van 
a estar afectados por la zona azul, todo el año, y 
por la zona naranja, sólo en temporada de verano. 
Evidentemente ha habido una ampliación del nú-
mero de plazas de aparcamiento que se van a ver 
reguladas por este servicio.
Como era previsible, y así ha sucedido cada vez 
que se ha sacado a licitación la famosa zona azul, 
ha habido polémica política, dimes y diretes, con-
tentos y descontentos, en fin opiniones para todos 
los gustos, y por haber opiniones las hay hasta de 
los que no tienen coche.
Pero si queremos ser coherentes y utilizamos un 
poco el sentido común, enseguida nos daremos 
cuenta que la zona azul es imprescindible. Si no 
recuerdo mal la primera vez que se implantó en 
Vinaròs fue hace diecisiete años y se regularon 
únicamente 200 plazas, siendo alcalde Jacinto Mo-
liner, y en aquel momento la polémica fue impor-
tante. Más tarde en el 2004, continuó la polémica 
cuando el alcalde Javier Balada decidió pasar de 
doscientas a seiscientas plazas reguladas.
Dicho esto, y simplemente como argumento bá-
sico para dejar claro que la regulación del aparca-
miento no es una cuestión de partidos políticos, sí 
no que es pura y llanamente una cuestión de efi-
ciencia y proporcionalidad del espacio disponible 
para aparcar en ciertas calles de la ciudad  y el nú-
mero de vehículos que circulan por ellas, sigo con 
mí planteamiento.
El incremento de vehículos que circulan por las 
principales calles de la ciudad, y  que consiguien-
temente necesitan aparcar en algún lugar, obliga a 
que la policía local busque soluciones que eviten 
el colapso por falta de aparcamiento. La necesidad 
que tienen los comerciantes de que sus clientes 
encuentren fácilmente sitio donde dejar el vehí-
culo mientras realizan sus compras y que gracias a 
ello funcione el comercio, la banca o las empresas 
de servicios que están instaladas en las principales 
calles, obligan a que por un módico precio exista 
un servicio que pueda medianamente garantizar 
que quien tenga la necesidad o simplemente la vo-
luntad de acceder a las zonas céntricas de Vinaròs 
pueda hacerlo con la tranquilidad de que encon-
trará una plaza de aparcamiento.
Y para que todo funcione correctamente y que 
sea sostenible el sistema, algo que no ocurrió en 
concesiones anteriores, las condiciones económi-
cas deben ser las adecuadas para que la empresa 
concesionaria tenga un margen de explotación ra-
zonable y no abandone el servicio.
Evidentemente esto no es tan simple como para 
explicarlo en cinco frases, y que al igual que en 
cada uno de los aficionados al futbol hay un entre-
nador, en cada conductor hay un experto en trá-
fico, opiniones para todos los gustos. Pero con la 
mejor voluntad de aclarar criterios, continuaremos 
hablando del tema.

Unanimidad del Tribunal Supremo
Siete magistrados del Tribunal Supremo han dictaminado por UNANIMIDAD que Jacinto Moliner 
es inocente y por tanto han revocado la sentencia de la Audiencia Provincial de Castellón, al 
entender que no atentó contra el honor de Javier Balada, alcalde de Vinaròs por el PVI, en unas 
declaraciones efectuadas en una rueda de prensa.
La sentencia 312/2013 de 30 de abril lo expresa claramente en sus 36 páginas, no deja lugar 
a dudas y la unanimidad de los magistrados así lo demuestra. Hoy, después de casi 7 años 
desde la interposición de la querella por parte de Javier Balada, el Alcalde Jacinto Moliner 
ya puede afirmar que no ha perdido ningún juicio ni ninguna querella tras sus casi 8 años de 
gobierno de Vinaròs. Aunque tarde se demuestra lo que muchos hemos defendido siempre, 
que su gestión fue honrada y eficaz, que actuó siempre pensando en el interés general de los 
vinarocenses y pensando en el bien común.
 

No todos pueden decir lo mismo...
Javier Balada como Alcalde y Jordi Romeu como concejal de Urbanismo vieron como la justicia 
les obligaba a repetir un pleno extraordinario sobre las obras de La Mera por haber vulnerado 
el derecho a la información de los concejales de la oposición. Una sentencia que avergonzaria a 
cualquier demócrata porque significa la opacidad en la gestión municipal y saltarse a la torera las 
más mínimas consideraciones democráticas.
El PSOE y el PVI han intentado durante años perseguir judicialmente al Partido Popular y en 
especial a Jacinto Moliner y ahora ya podemos afirmar que han fracasado rotundamente. 

El PVI esconde la sentencia
Cuando en el año 2010 la Audiencia Provincial falló a favor de Javier Balada, y a pesar del anuncio 
de Jacinto Moliner de acudir al Tribunal Supremo, el entonces concejal Javier Balada y el PVI se 
apresuraron a aparecer en prensa para anunciar la sentencia provisional.
Ahora han callado durante semanas. Desde el Partido Popular les hemos dejado un margen más 
que suficiente para que fueran ellos quienes con la misma rapidez anunciaran que Jacinto Moliner 
ha sido absuelto, pero han callado, han escondido la sentencia, no han dicho nada porque no 
creen en la transparencia.
Sorprende ver como reclaman una transparencia que el equipo de gobierno ya ofrece sin que 
nadie se la pida y en cambio ellos tapan sus verguenzas sin el menor bochorno.

La gestión del PSOE y PVI, investigada
Y esto nos recuerda a que fue gracias a la prensa provincial que los vinarocenses nos enteramos 
que el ex-Alcalde, Jordi Romeu, está imputado por adjudicaciones y contratos ue superan el 
millón de euros y ha sido llamado a declarar junto con otros ediles del equipo de gobierno del 
PSOE-PVI. Nos esconden la verdad en una demostración de cobardía política típica de quien 
sabe que su gestión tiene más sombras que luces. Los vinarocenses merecen una explicación 
que no han recibido. Quienes pregonan y condenan sin juicio a cualquier imputado de los 
otros partidos deberían explicar porque no toman en su partido las medidas que reclaman a 
los demás. El PSOE de Vinaròs también podría explicarnos porque un político imputado por 
prevaricación debería dimitir salvo cuando se apellida Romeu pertenece al PSOE.

El PVI ha escondido durante varias semanas la sentencia 

ABSOLUTORIA del ex-Alcalde del PP, Jacinto Moliner, 

en una demanda que Javier Balada interpuso contra él. 

EL PVI NO ES TRANSPARENTE, ESCONDE LO QUE NO LE 

INTERESA

¿Es esa la transparencia que reclaman? 
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Propostes del PSPV-Vinaròs davant 
l'increment de preus i àrees de zona 

blava a la nostra ciutat

El Grup Municipal Bloc/Compromís de Vinaròs aposta per un nou 
model de gestió de zona blava i vigilància de pàrquings

Donat el descontent veïnal i comercial causat 
per la nova planificació de la zona blava, i 
després de comprovar que tant el govern 
del PP-Vinaròs com l'empresa PAVASAL no 
compleixen amb l'Ordenança Reguladora del 
Preu pel Servei d'Aparcament (Article 4: La 
primera 1/2 hora serà gratuïta en tot cas), des 
del grup municipal del PSPV hem proposat a 
l'equip de govern de l'Ajuntament de Vinaròs 
les següents consideracions:

1.  La re-instauració immediata de la gra-
tuïtat dels primers 30 minuts d'Aparcament 
en els pàrquings soterrats, tal i com ve recollit 
en l´Article 4 de l'Ordenança Municipal Regu-
ladora del Preu pel Servei d'Aparcament.             
(http://www.vinaros.es/documentos/830.pdf)

2.  La creació de les places d'aparcament 
de residents, PAR, tal i com es porta fent en 
la majoria de ciutats que compten amb el 
servei de l´ORA. 

Per tal de poder adjudicar una targeta PAR, 
s'hauria d'acreditar ser persona física i estar 
empadronat en un domicili situat dins de 
l'àrea que constitueixi la seva residència 
habitual i efectiva. De la mateixa manera, 
el vehicle per al qual es demana la targeta, 
deuria d'estar a nom del sol·licitant i 

domiciliat en el mateix lloc. 

Els residents amb targeta podran estacionar a 
les places lliures del seu sector sense limitació 
horària. Fora del seu sector, el resident estaria 
subjecte a les restriccions de la regulació i 
estarà obligat a pagar la taxa corresponent.

La targeta de resident hauria de ser col·locada 
a la part interior del parabrisa davanter del 
vehicle, de manera que sigui perfectament 
visible des de l'exterior. Creiem que seria 
convenient que fos valedora per a un any i que 
correspongues exclusivament al sol·licitant i 
al vehicle per al qual es sol·liciti.

3. La creació d'una targeta per a persones 
que exerceixen una activitat comercial, 
industrial, professional o de serveis.

Les persones físiques o jurídiques que exerceixen 
una activitat comercial, industrial, professional o 
de serveis deurien de poder obtenir una targeta 
que els autoritzi a estacionar sense limitació 
de temps, amb les condicions recollides en 
l'ordenança fiscal reguladora de les taxes per 
estacionament de vehicles de tracció mecànica.

El preu d'aquesta targeta deuria d'estar 
consensuada amb totes les parts implicades.

Poca transparència, improvisació, autoritarisme, 
...Trets identificatius de la manera de governar del PP-Vinaròs

Domènec Fontanet, pensem 
que s'ha de separar el servei 
de gestió de la zona blava i la 
vigilància de pàrquings i així 
hi ha més possibilitats que 
empreses del poble opten a 

la seua gestió, manteniment i vigilància.

El regidor del Grup Municipal Bloc/Compromís 
de Vinaròs, Domènec Fontanet, ha critica que en 
aquest mes de juliol entra en funcionament la 
nova empresa concessionària de la vigilància de la 
zona blava i els dos pàrquings, amb l'ampliació de 
més de 200 places d'estacionament de zona blava 
sumant a les ja existents un voltant de 1000 places 
al nostre poble, un augment desproporcionat i que 
només afavoreix a l'empresa que té la concessió.
Lamentem que la mig hora primera 

d'estacionament que comerciants, botiguers i 
usuaris veien en molt bons ulls que fos gratuïta, 
ara amb la nova concessió s'ha eliminat comptant 
des del primer segon la tarifa de 0'30€, sent l'únic 
poble de la contornada que no aplica aquesta 
reducció, “això no ajudarà gens animar a la gent 
a vindre a visitar el nostre poble”.
Tan quan governa el PSOE com quan està el PP 
l'opció empleada per a la gestió de la zona blava i 
vigilància dels pàrquings ha estat donar el servei a 
una empresa externa sense donar opcions a fer el 
serveis empreses més menudes i locals. Vam votar 
que no al PSOE-PVI a l'augment de la taxa del 
pàrquings i no volem l'ampliació ni la gestió de 
la zona blava proposada pel PP.
Per tant, des de Bloc/Compromís de Vinaròs creiem 
que s'ha d'apostar per un altre model de gestió de 
la zona blava i vigilància de pàrquings diferenciant 

aquests dos serveis. En primer lloc la zona blava, 
sempre em dit que ha de ser gestionada pels 
agents de 1era i 2on activitat, així augmentaria la 
presència de la Policia Local als carrers, apostant 
per una policia de proximitat real. 
Segon, la gestió dels pàrquings ha de ser més 
racional, no podem tindre dos pàrquings oberts 
les 24h amb l'augment del cost que això suposa, 
en menys de 200 metres d'un de l'altre, un d'ells 
només ha de donar aquest servei de 24h. El 
pàrquing de Rio Quarto ha de ser només per 
abonats i sense vigilància. S'ha de contractar a una 
empresa específicament per a la vigilància, neteja i 
manteniment de pàrquings contractant a persones 
amb a un cert grau de discapacitat. A més, al 
dividir els serveis, possibilitat que el manteniment 
i senyalització de la zona blava es puga contractar 
a empreses del poble.
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Esquerra Verds Vinaròs

Zona azul, un gran acierto

AZUL, NARANJA y “parkingnazo que te crió”

El viernes pasado comenzaron a funcionar estos 
“regalitos” del PP que son las nuevas zonas azules 
y naranjas que, junto a la nueva tarificación de 
los aparcamientos soterrados y de la propia zona 
azul, supone otro fuerte varapalo a nuestros 
maltrechos bolsillos, y es que los dirigentes del PP 
tienen ya tan desbocado su afán recaudatorio 
que casi roza lo enfermizo.
Al PP, tan maestro en el engaño y en presentar 
de azul cielo y de cálido naranja lo que es “més 
negre que l’estalzí”, esta vez, con la explicación que 
han dado de que ahora, con los aparcamientos 
el Ayuntamiento tendrá ingresos en lugar de 

gastos, no bastará para convencernos y para 
que aceptemos la puñalada que nos han arreado 
con el “parkingnazo” que es de tal calibre que da 
de sobras para que se ganen muy bien la vida 
a nuestra costa, tanto la empresa concesionada 
como el Ayuntamiento. 
Tampoco cuela que hayan creado empleo porque 
los contratos no son a jornada completa como 
antes. Las horas de trabajo que se daban y las 
que se darán son prácticamente las mismas, 
eso sí, contratando dos controladores a media 
jornada en vez de uno a entera, de paso, 
reducen la lista del paro a base de “minijobs” 
tipo alemán, que es a lo que ahora nos van a 
acostumbrar.
El PVI estamos totalmente en contra de esta 
política porque es justo la contraria a la nuestra 
con la que durante 8 años llenamos Vinaròs de 
aparcamientos gratis, mantuvimos la zona azul 
sólo en el centro, no para sacar dinero, sino para 
que con la rotación se beneficiara el comercio, a los 
precios más bajos de entre ciudades de nuestro 

tamaño y con la primera media hora gratis en 
dos de los tres aparcamientos subterráneos que 
construimos ya que el tercero en Rio Cuarto era de 
zona azul.
Pero lo más escandaloso es que el PP haya puesto 
precios de verano baratos y de invierno caros. 
No le interesan ya ni sus votantes, prefieren 
beneficiar a los turistas antes que a los vecinos 
que les han puesto en donde están. Lo malo de 
todo esto es que con nuestros bolsillos vacíos la 
única solución que nos queda para no pagar 
por lo que antes no se pagaba es aparcar en 
los callejones y eso es lo que estamos haciendo 
la mayoría, de modo que las nuevas zonas de 
colorines están prácticamente vacías en las 
horas de cobro.
Con lo cual, la señora concejala del ramo que 
ha urdido este despropósito se ha equivocado 
doblemente: Una, en la previsión de ingresos que 
no serán tantos como se imagina y: Dos, en que 
con el descontento general que ha provocado, 
para las próximas no la votarán ni los de su familia.

MOCIÓ PRESENTADA A JUNY PER ESQUERRA- VINARÒS

“MOCIÓ PER IMPEDIR QUE ES TALLEN ELS 
SUBMINISTRAMENTS DE SERVEIS BÀSICS A 

PERSONES AMB PROBLEMES ECONÒMICS I RISC 
D’EXCLUSIÓ SOCIAL”

I EL PP VA VOTAR EN CONTRA DE FER DE MEDIADOR
QUEDEN DOS ANYS PER FER-LOS FORA!

Quizás porque posible-
mente muchos vinaro-
censes no recuerden lo 
que ocurrió en el año 

1999 se escuchan estos días voces en Vinaròs en 
contra de la ampliación de la zona azul por lo que 
es imprescindible realizar una mirada atrás.
Fue Jacinto Moliner, alcalde del PP de la época, 
quien adoptó una medida valiente en pro del 
comercio local, la implantación de la zona 
azul. La hemeroteca está llena de artículos 
de opinión en contra de esta medida, unos 
argumentos que en muchas ocasiones eran 
esgrimidos por los comerciantes que fueron 
quienes en pocas semanas se dieron cuenta 
que la zona azul era un revulsivo para la ciudad 

y para sus comercios.
Hemos de decirlo claramente, Vinaròs es una ciudad 
donde sus habitantes estamos acostumbrados a 
ir en coche a todas partes aun a sabiendas que si 
vamos a pie en cinco minutos podemos llegar a 
todas partes.
Tenemos amplias zonas de aparcamiento gratuito 
en el Camí Fondo, en la zona portuaria, en el 
paseo Fora Forat, etc... pero seguimos prefiriendo 
llegar en coche hasta la puerta de nuestra casa. 
Una mentalidad que en nada beneficia ni a las 
economías domésticas, ni al comercio, ni al medio 
ambiente ni a la circulación que está saturada. 
Es curioso ver como a quien no le importa 
consumir litros y litros de gasolina absurdamente 
dando vueltas buscando aparcamiento le 

molestan 25 céntimos por aparcar. Sorprende 
también que quien vive en las afueras de la 
ciudad por gusto o por elección le moleste tener 
que pagar por aparcar en el centro de Vinaròs. 
Y sobretodo, no logramos entender como 80 
céntimos de euros por aparcar una hora en el 
párking del paseo o de la mera parecen abusivos 
y después pagan 3 euros la hora en el párking de 
El Corte Inglés. 
La ampliación de la zona azul (naranja) los tres 
meses de verano es un acierto para evitar los 
coches de veraneantes que aparcan durante 10 
días sus coches sin moverlo. Si queremos ser una 
ciudad comercial y turística debe existir rotación 
en el aparcamiento y la zona azul es la mejor forma 
para ello. Tiempo al tiempo.
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 Ja hem trobat lo que faltava! No ofende quien quiere.....!

Associació de veïns Migjorn

www.avmigjorn.org
Paco Molpeceres

Recordeu que els articles d’opinió han de tenir 
alguna relació amb Vinaròs i no poden excedir les 

25 línies a cos 12 en lletra Times New Roman. 
Ens els poden enviar a:

d i a r i e t @ v i n a r o s . o r g

Nota del Consell de Redacció
El Consell de Redacció del Setmanari Vinaròs 

informa que els articles d’opinió no es corregiran. 
Es publicaran tal com s’entreguen.

El Sr. Lluis Gandia ,  va identificar-me en el seu escrit del  
6 de juliol com aquell al que anomenava P.M. en el seu 
facebook . Estupefacció en la redacció de l’escrit:
1.- Respecte als insults que diu que jo  vaig dir, negar-
los de la mateixa forma que la resta d’arguments. 
Mai he tingut per norma fer declaracions públiques 
on l’ofensa personal  gratuita siga l’argument. Deixo 
aquest estil en altres mans.
2.- En les consideracions  al voltant de la meua 
actitud quan governava el que ell anomena 
“mi izquierda” torna a estar mal asessorat .Qui  
investigue arribarà a una doble conclusió: primer, la 
seua afirmació en la meua identificació política no 
és correcta i segona, quan trobo que una qüestió 
no és justa, manifesto la meua disconformitat 
sense atendre a la titularitat dels governs ( i 
d’això fa més  de 36 anys). A més, l’article 16 de 
la Constitució que regula la llibertat o pluralisme 
ideològic encara  està vigent,no?
3.-L’ús autoritari de la democràcia és  palés en 
certs sectors de la política nacional. Se m’acusa 
de no acceptar l’alternància. Pot ser no sàpiga 
que, degut al meu treball, durant 15 anys  he 
tingut convivència amb polítics locals de   diverses 
ideologies.Respecte i col·laboració  han sigut la 
norma . Un altra ració de falsetats.
4.- De sortida, l’apoteosi. Ara resulta que no donem 
arguments ( no ha llegit els comunicats de premsa 
de l´Assemblea?). A més adjetiva  d’adolescents 
a les persones amb qui vaig coincidir en la 
concentració de Peníscola: l’adolescència s’allarga, 
en el cotxe n’anaven quatre a l’esmentat acte i tots 
sabien què és complir 50 anys!  . A l’Assemblea de 
Professors del Baix Maestrat  l’ acusa de no estar 
registrada en l’Ajuntament ni tindre cap visible; 
des de quan una assemblea de treballadors ha 
d’estar registrada o tindre un cap visible? Tornen a 
fallar els assessors.  
Ara bé, el que més perplex em deixa és que l’article 
no està signat només com a persona particular, sino 
acompanyat del càrrec que ocupa a l´Ajuntament. 
Recolza declaracions d’aquest  tipus  la institució 
municipal?.  

Com les enquestes donen un mal resultat en unes 
eleccions, si es feren actualment, la dreta cavernícola 
trau els símbols, que usen demagògicament, a 
passejar A questa vegada toca fer-la sobre quin nom 
te el territori que va des de Vinaròs a Guardamar. Els 
carques voldrien dir-li Regne de València, que ho va 
ser, els que poc o molt vam lluitar per la democràcia, 
li diem País Valencià, i els franquistes reconvertits, 
i alguns corromputs, han imposat el nom de 
“comunitat valenciana”, amb la connivència del PSPV.
Però la ultima i més grossa l’han amollat  aquesta 
setmana. “Levante, 19/6/2013” que diu. “ El PP 
dice que el valenciano viene del siglo VI antes 
de Cristo i exige a la R.A.E. (Real Acadèmia 
Espanyola) que revise la definición”.. si senyor!! 
Visca la intel·ligència!!. Quant per aquestes terres 
campaven els grecs, fenicis, cartaginesos, i els ibers, 
i els romans encara no ens ensenyaren el Llatí, 
doncs fins el 218 ac, Scipió no inicia la conquesta 
romana, ja érem valencians. Hannival Barca quant 
destruí Sagunt el 219 ac, inaugurà la primera falla, 
menjant-se una paella (sense seva) per celebrar-
lo, i brindant amb orxata d’Alboraia, amb el crit 
de guerra ¡¡ mossatros no som romans !! ni parlem 
finici, mossatros, som això, RES !!
Que diu la RAE: “el valencià es una varietat de la 
llengua Catalana que se parla en la major part 
del antic regne de Valencia”.. De totes maneres, si al 
Català que parlem al País Valencià li volen dir Valencià, 
i que no te res a veure amb el Català que parlem a 
Vinaròs, que ho diguin, però, que el parlen i l’escriguin. 
No com el President (posat adit) que mai el parla, com 
la majoria de la cort. A Vinaròs el parlen tots menys uns 
nou vinguts a la política municipal. Però mai l’escriuen, 
ni el regidor de cultura ni el de educació, normal la seva 
llengua és la central, la castellana.
Digueu-li Valencià, Mossàrab, Llemosí, llengua d’Oc,o 
Iber, però feu ús d’ella, doncs està en perill, com ho està 
el Castellà, per molts milions de parlants que hi tingui. 
Com estaven tan lluny els “valencianets”del segle 
VI ac, quant arribaren ací el 1238, Jaume I ja hi 
era,i parlava Català. Pregunta “tonta”: Vinaròs te 
un poblat Iber al Puig, Alcanar te un poblat Iber a 
la Moleta,en quin lloc parlaven Valencià?? En quin 
lloc parlaven Català??. Els que no parlen ni Català, 
ni lo que li diem Valencià, és a València i Alacant, 
i no tenen la culpa els catalans, som nosaltres, 
especialment alguns politics de dretes, demagogs, 
mentiders, més algun corrupte, que no el parlen 
ni l’escriuen. Son analfabets en la seva llengua i 
Cultura, i voldrien fer-ho desaparèixer.

VOLER ÉS PODER

Ramon Puig

A la “casa de Carles Santos”, Joan-Elies Adell va 
demostrar que a més de recitar admirablement té 
la virtut didàctica de fer entendre la complexitat 
d’una ciutat com l’Alguer, poc més gran que Vinaròs, 
punt i a part de l’illa de Sardenya i completament 
sotmesa a la cultura i llengua italiana. Tot i així, ha 
estat capaç de preservar durant segles la llengua 
catalana i des de la segona guerra mundial encara 
conserva un xicotet espai en la consciència per a 
mantenir el seu, per a nosaltres, particular català.
Es tractà de presentació de La tercera illa, més de 
300 pàgines de poesia de la bona i en català, escrita 
per algueresos i alguereses. Us imagineu, deia 
Elies, un poemari en català tan extens i de qualitat 
només de poetes i poetesses de Vinaròs? Si això 
ens sorprendria d’una ciutat catalana inserida al cor 
dels Països Catalans, imaginem-nos l’Alguer que, 
des del segle XIV, només fa quatre dies que saben 
de la seua ascendència catalana.
L’Alguer, Euskal Herria, Galícia i els Països Catalans són 
una mostra que a les zones perifèriques és més senzill 
conservar tradicions que en el nucli del centralisme. 
Això ve a compte per insistir que la ciutadania no 
poc culpar a tercers dels problemes que es causa a si 
mateix. Tothom viu en pròpia carn la desfeta moral de 
la societat actual. Tothom sap que ha de pagar a l’Estat 
quan menja, es vesteix, llegeix o escolta música, paga 
per tot el que brota de la terra o sota d’ella, per tot 
el que ve del mar o de l’aire, de l’estranger o del país, 
paga quan treballa, quan estudia, quan es distreu, 
quan fecunda, quan dóna una llepolia al fill o una 
medicina al malalt, ha de pagar la toga del jutge o la 
mortalla d’un ser estimat.
Diu l’Estat que la ignorància no ens eximeix de la 
culpabilitat. Doncs, acceptar l’Estat significa obeir-
lo, la qual cosa més que sobirans ens fa esclaus i 
ignorar-ho no ens en dispensa. Quan deleguem 
les responsabilitats polítiques i socials en els 
“nostres representants”, renunciem a la llibertat i 
ens automarginem. Com el canari tancat en una 
gàbia, canta i canta, per agrair el pinso que li posa 
el carceller, la cabra lligada no s’adona de la corda 
fins acabar-se l’herba del voltant. 
La dita popular que els “tontos” són els més feliços 
perquè no se senten responsables és perfectament 
aplicable a l’actual societat “atontada” per no 
pensar. Els pobles i les llengües es perden perquè 
no s’estimen, aleshores deixem de ser lliures per 
convertir-nos en “no ningú”, perquè la llibertat no 
és un dret, sinó la voluntat de ser-ho.

Referirse al burro, ese mamífero équido doméstico, 
tan español, que se usa para el trabajo del campo 
y para la carga, y además (tengo entendido) 
protegido como especie en peligro de extinción, 
equivale, coloquialmente, hacer mención a una 
persona ruda e ignorante. 
En nuestro Vinaròs progresista del siglo XXI, constato 
una corriente de opinión más generalizada de lo 
imaginable, que distingue dos clases de adolescentes: 
los inteligentes, casta que opta por Bachillerato 
Científico/Tecnológico, y los Burros, que se inclinan 
por el Humanístico/Social o por la F.P. Ya nos va 
quedando más claro que los amantes del lenguaje, 

la literatura, la filosofía, el arte, la cultura clásica… 
somos cortitos de mente a más no poder; “medias 
neuronas” en definitiva. 
Cervantes, Velázquez, Galdós, Bécquer, Teresa de Jesús, 
Picasso, Dalí, etc, supongo que forman parte de este 
grupo de Burros o Asnos célebres que nos desacreditan 
como seres racionales. ¡Menuda vergüenza!
Gracias, en cambio, a brillantes cerebros, entre 
muchos logros positivos tenemos otros que no lo son 
para nada: las bombas atómicas o las armas químicas 
de destrucción masiva. ¿Qué sería de nosotros 
sin ellas? Imagino que un mundo en tinieblas de 
Asnos recalcitrantes. No obstante, y dentro de mi 

hipolimitado discurrir ¿porqué insultar a los borricos? 
Tal vez tanto intelecto nuble un poco la vista e impida 
ver tres en un burro. Quizás también, hay gente que 
deba apearse del animal y reflexionar. 
Desprestigiar resulta gratuito y, por lo visto, al-
tamente gratificante para muchos. No obstante, 
hacer oídos sordos y pasar página son opciones 
igualmente válidas para los mundanos de segun-
da categoría. Todos ingenieros no podemos ser 
(¡afortunadamente!). Además, y comprobado, en 
numerosas ocasiones, superdotado no equivale 
a supereducado, con intachable comportamien-
to o actitud.

El burro por una burra

Maite Ramos
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Burro d'alga

PESCA

Andrés Albiol

Atraque en Lonja de traíñas con pescado azul

És un peix que sempre ha format part del característic suquet 
del pescador. Posteriorment se li utilitza en fritades, perquè les 
seues blanques carns són fines i saboroses.
També li criden góbit negre i cabot i gobi d'alga. En castellà 
chaparrudo i gobio de algas, en gallec lorcho, en basc buruzko, 
en anglés black goby, en francés gobie noir i en alemany 
Schwarzgrundel. El seu nom científic és Gobius niger jozo.
És de la família dels góbids majors, ja que la seua talla pot 
arribar als 17 cm.
Té un cos allargat subcilindric robust, peduncle cabal alt. Cap 
ample, bombat. Ulls grans i en posició alta. Boca obliqua, 
protàctil, amb llavis grossos i amb les mandíbules armades 
d'unes quantes files de xicotetes dents. Morro curt. Orifici 
nasal anterior tubular i coronat per un lòbul. Opercle sense 
espines. Té el bescoll escatós. Posseïx sis sèries verticals de 
porus sensorials en el cap.
En la seua aparent línia lateral hi ha punts foscos de detecció i 
té de 32 a 42 escates ctenoides. Està recobert per mucus.
Composició aletes; D1ª-V-VII amb taca negra, D2ª-I-10-13, A 
I-10-13, V I-5, P 14-17. Estes aletes pelvianes poden formes una 
espècie de disc ventral per a subjectar-se al substrat.
La seua coloració és terrós negrós amb un descolorit jaspiat. 
Època de zel a la primavera. Els mascles defenen el seu territori 
i porten a les femelles a les seues grutes i llocs davall petxines i 
pedres reservats de posada. Lluiten amb altres mascles durant 
el zel per a increpar-los delatant la rivalitat amb les seues galtes 
blavoses i gallejant amb sons roncs. Darrere d'una posada de 
diversos milers d'ous piriformes adherits sobre el fons per 
part de la femella, ell els fertilitza i cuida per a oxigenar-los. Al 
cap d'uns dies eclosionen les larves, primer són pelàgiques i 
després d'adults baixen a viure sobre el llit marí fins als 25 m. 
de profunditat. Preferix zones tranquil·les arenoses de la costa, 
però no desdenya àrees mixtes com a llacunes i estuaris amb 
herbassars.
Mal nadador, viu sobre el llit marí i es desplaça per mitjà de 
sacsades.
És voraç, igual menja cucs, com a crustacis, etc.
Sol ser capturat per arrastrers.

Ecos de ‘Mar’. Medicinal tinta del calamar
Antaño el pescador solía comer los calamares ‘enteros’, la sepia a la ‘brutesca’ y los 
pulpos ‘ahogados’, o sea, tres clases de cefalópodos guisados con sus tintas.
Esta negruzca tinta es un invento o truco evolutivo que utilizan dichos 
invertebrados marinos, para cuando se ven acosados por enemigos la expulsan 
al agua haciendo una nube turbia, que despista y confunde a los órganos de 
detección química de sus depredadores. 
Según estudios científicos, esta solución oscura posee un pigmento conocido por 
melamina y que los humanos tenemos en la piel, por lo que unas células las sintetizan, 
así como en el ojo, tronco cerebral y médula espinal. Esta melamina también está 
compuesta por otras moléculas, con muchas funciones en nuestro organismo, que 
nos protegen de la coloración del pelo, la radiación solar, etc. Además la tinta contiene 
polisacáridos y aminoácidos, muy eficaces en la prevención y curación de algunas 
enfermedades. Se le atribuyen funciones terapéuticas y propiedades antidepresivas, 
anti-tumorales e inhibidoras de ciertos procesos cancerígenos, desinfectantes, 
antimicrobianas, antimocoticas y cardiovasculares.
En homeopatía se emplea contra estados de apatía, agotamiento, debilidad, 
hipertensión, problemas de manchas en la piel, etc.
En el aspecto culinario es un extraordinario ingrediente gastronómico y un alimento 
natural saludable, que desde hace siglos se emplea en el lejano Oriente. Ahora ya 
la tinta se utiliza en Europa para condimentar arroces, pastas, pescados, croquetas, 
patatas, etc. Y últimamente se están elaborando exquisitos productos con la tinta, 
como pan, aceite, alioli, sal, hamburguesas y hasta una bebida refrescante.
De manera que las múltiples aplicaciones alimenticias de la tinta, que desde siempre 
las gentes del mar han comido de una forma tan natural, ahora la ciencia demuestra 
que además de dar buen sabor a la comida, hace también la función medicinal. 
La única pega que tenía al comerla era que momentáneamente te dejaba los dientes 
negruzcos y luego cuando ibas al servicio hacías negro.

Preparatorias aguas del Carmen
Semana con una mar calmada y con unas temperaturas en alza que 
propiciaron la aparición de medusas. Las extracciones de pescados 
y mariscos resultaron normales. Y por la festividad de la Estrella de los 
mares, solo se guardará fiesta laboral el próximo martes.

La pesca de arrastre está de veda
El cerco está efectuando buenas capturas de peix blau por parte de los pocos barcos 
que pescan aquí. El lunes una traíña subastó 450 cajas de boquerón (7 Kg./caja) y 
100 de sardina. El martes dos llums pillaron 850 cajas de seitó y 400 de sardina. El 
miércoles un barco atrapó 350 cajas de ‘oro azul’. Y el juevesuna embarcación vendió 
300 cajas de boquerón grande. La procedencia era los dos de nuestra base.
La flota de los artes menores, la mayoría de barquitas trasmalleras se dedican al 
langostino, siendo sus pesqueras buenas. También llevan calamar, sepia, salmonete, 
galera, caracol, aranya, espetón,  rubios, pulpo roquero y mabre. Un par se dedica 
al lenguado, rombo y raya. Uno pesca pagel, corva, sorella, palometa y lliri. Dos 
operan en los grandes fondos para desembarcar langosta, bogavante, gallineta, rape, 
pescadilla, dentón y mamona.
Dos palangreros faenan con este arte de anzuelo cerca del litoral para pescar lubina, 
dorada, sargo, jurel y congrio.
Y un marrajero arribó de alta mar con 1.500 Kg. de albacora, melva y pez espada. 
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INFO CME
Comença el CAMPIONAT DE VOLEI PLATJA 

"Ciutat de Vinaròs".

Modalitat 3x3 - 8 de juliol al 26 de juliol

Modalitat 2x2 - 1 al 23 d'agost

Us esperem totes les nits a la zona 

esportiva de volei a   partir de les 22:00 

hores per gaudir de l'espectacle del Volei-

Platja!!

15 D'AGOST - PATINADA POPULAR

En poques setmanes publicarem tota la 

informació d'aquest esdeveniment

La vinarossenca  Alba Ciurans Pozo  de 10 anys 
d'edat del Club Mabel va participar en el Campionat 
d'Espanya individual, clubs i autonomies que es 
va celebrar del 20 al 26 de juny al poliesportiu 
Pisuerga de Valladolid.
Gràces a una temporada de dur treball al final 
l'esportista va obtindre la seua recompensa 
classificant-se en el campionat autonòmic com 
sots-campiona de la general individual, també per 
aparells i junt a les seues companyes Noa Ros i Elena 
Andrei es van proclamar sots-campiones per equips.
Aquests resultats li van obrir les portes del Campionat 
d'Espanya (nivell absolut), on només poden accedir les 
cinc primeres gimnastes de cadascuna de les autonomies.
Va competir amb les 100 millors gimnastes de la 
seua categoria (aleví) a nivell nacional. Després 
d'una dura i ajustada competició Alba es va 
proclamar medalla de bronze en la clasificació 
general quedant també tercera per aparells 
("mazas") i sots-campiona per autonomies.
Des de l'Ajuntament de Vinaròs i el CME volem donar 
l'enhorabona a l'esportista pels seus èxits esportius 
i desitjar-li tota la força i els millors desitjos per a les 
properes competicions. Enhorabona Campiona!!

Alba Ciurans Pozo, medalla de 
bronze al campionat d'Espanya

La jovencísima jugadora Joanna 
Miralles, alevín de primer año, ha 
logrado alcanzar los cuartos de 
final en el torneo NIKE Nacional 
celebrado en el C.T. Montemar 
de Alicante.
Nuestra más cordial enhorabue-
na a todo este elenco de jóvenes 
promesas del tenis, que por don-
de van, dejan el nombre de su 
ciudad, VINARÒS, en lo más alto.
ÚLTIMA HORA:
El día 26 de Julio viernes, de 18h a 
21h, se celebrará en el Paseo Ma-
rítimo de Vinaròs, frente a la ofici-
na de Información y Turismo, un 

circuito: “NADIE SIN TENIS”(Open 
500 Valencia), para niños/as de 
edades comprendidas entre 4 
y 16 años. Las preinscripciones 
se llevarán a cabo en las oficinas 
centrales del Pabellón Polidepor-
tivo de nuestra ciudad a partir del 
15 de Julio o en el mismo lugar 
del evento durante todo el día.
Se sortearán entradas para el 
OPEN 500 de VALENCIA y rega-
los varios. No es indispensable 
llevar raquetas, ya que éstas, 
serán proporcionadas por la or-
ganización de dicho aconteci-
miento deportivo. 

Record absoluto de los alumnos de Vicente 
Mayola en la última etapa del Circuito CATVAL 
celebrada en el C.T. Serramar de San Carlos de la 
Rápita; quince han sido los jugadores que por su 
buen hacer tenístico han disputado las finales.
Subcampeona pre-benjamín Berta Miralles, sub-
campeón pre-benjamín Iago Hiraldo, campeón 
benjamín Álvaro Fuster, subcampeón Yago Cal-
duch, campeona benjamín Mencía Franco, cam-
peona alevín Joanna Miralles, subcampeona in-
fantil Anabel Arán.

En el apartado de repesca: campeona pre-ben-
jamín Inés Fuster, subcampeona Roxi Segarra, 
campeona benjamín Mar Cantero, subcampeo-
na Carla Mª Matei. Campeona alevín Ainhoa 
Marcos, subcampeona infantil Berta Molinos. 
Campeón cadete Ramón Fuster y subcampeona 
cadete Anabel Arán.
Actualmente ya se está disputando el Circuito 
Provincial de Castellón en su 30ª edición, con 
la participación de varios alumnos de nuestra 
escuela.

Catval 
2013. 

Quince 
finalistas 
del C.T. La 

Closa de 
Vinaròs

Joanna Miralles cuartos de final en el 
NIKE de Alicante

El  pasado Sábado 29 de Junio se celebró  en 
Benidorm con gran éxito la  1ª Marathon 
Internacional Subacuática, de 1800 mts con 
una participación de más de 86 buceadores de 
clubs de buceo de diversas partes, participando 

también los representantes del Club de 
Actividades Subacuáticas  MARE NOSTRUM 
Eduardo, Sergio, Mary y Paco Flores, obteniendo 
estos últimos un merecido  4º puesto  ¡ENHORA 
BUENA!!!!!

TENIS.  

SUBMARISME.  

La Closa Vinaròs

MARE NOSTRUM Club Actividades Subacuáticas

CME
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Els Pre-Benjamin A de l'Escola de futbol 
del Atlètic Vinaròs recivisen un Trofeu 
pagat pels pares

El Domenge 8 de Juliol los pares del Pre-
Benjamin A de l'Escola de futbol del Atlètic 
Vinaròs van decidir que els seus campions no 
podien quedar-se sense una xicoteta recom-
pensa, i cada papa va comprar-li un trofeu 
per al seu fill que va ser entregat després de 
un dinar de germanor.
Ojalá algun dia un altre equip de la nostra 

ciutat poguera tornar a ser campió de:
- Lliga Castelló
-Lliga Montsià
- 1er cali-ficat Torneig Vinaròs
- 1er Cali-ficat Torneig Sénia
- Sub Campió Delta
Alguna escola es digne a entregar-li'ls un sim-
ple trofeu de 10€?

Ana V.

Redacción

En representación del Club Ruy López de Vinaròs 
un considerable número de participantes locales 
se desplazaron al II Obert Internacional de 
Masdenverge celebrado los días 28, 29 y  30 de 
Junio. Con  117 ajedrecistas venidos de diversos 
lugares del país y con elo FIDE limitado a 2200, 
la emoción estaba garantizada y así fue, pues 
predominó la igualdad entre los jugadores, 
pudiendo mostrar cada cual y dentro de sus 
posibilidades bonitas e interesantes partidas frente 

a rivales bien preparados dispuestos a demostrar 
su agudizado ingenio con precisas maniobras 
en el tablero. 1º-(FM) Alexander Pena (COL) C.E 
Benimodo; 2º-Miguel Jordán (ESP) C.M Castellón; 
3º-Joan Buch (ESP) C.E Masdenverge; Categoría 
sub16-  1ª Inés García. Vinaròs. Categoría sub14- 
1ª Cristina García. Vinaròs. Categoría sub12- 2º 
Yannis Ochovo. Vinaròs. Como analistas del torneo 
Robert Roiget (cm) -Masdenverge- y Carlos Albert 
-Vinaròs-.

JUDO.  Club de Judo & JJ Vinaròs

II Obert 
Internacional de 
Masdenverge de 
ajedrez

Competición Autonómica  
de alevines

El vinarocense Joan Buch, tercer clasificado

La pasada semana  se celebró  una Competi-
ción Autonómica  de alevines, en  Sant  Vicent 
del  Raspeig (Alicante) en la que participó el 
yudoca de Vinaròs Carlos Castel quedando  
en 4º lugar, siendo  el primer año que se pre-
senta  en  su categoría. La competición fue 
de un alto nivel ya que compitieron distintos 
campeones autonómicos y nacionales. 

J. Ignacio Vicente
Técnico del club
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Los resultados de las 
carreras nocturnas 
del sábado 22 fueron 
los siguientes:

Categoria puma 85:
1ºDani Sanchez
2ºCarlos Sanz
3ºJavi Mejiasjr

Categoria100c.c.:
1ºMarta Cruz
2ºAntonio Carnicero

Categoria 125c.c.
1ºDavid  Carrasco
2ºJuanma Peral
3ºJ.C. Fernandez

Categoria 250c.c 4t.:
1ºCristian Solsona
2ºPaco Carmona
3ºRoman Folch.
Cronica de la 
carrera en la web: 
kartingclubvinaròs.
org  y  en facebook

3er Meeting 
Karting Club Vinaròs

El dia 9 de juny es va celebrar a Vinaròs EL XXIV TRIATLÓ, 
CAMPIONAT AUTONÒMIC DE LA COMUNITAT 
VALENCIANA. Triatletes de totes les edats i procedents 
de tota la Comunitat Valenciana i part d'Espanya es van 
donar cita a la ciutat de Vinaròs per disputar la prova 
dalt esmentada. En aquest sentit, la celebració del 
Triatló de Vinaròs, ha suposat una oportunitat única 
per al club Jiji-JaJa, que ha demostrat la seva capacitat 
per acollir prop de 300 triatletes, als quals cal sumar els 
seus respectius acompanyants, 900 persones i sense 
oblidar als més de 250 voluntaris que han col • laborat 
de manera altruista en aquest esdeveniment.
Esta vigesimocuarta edició ha mostrat al seu torn la 
capacitat del club Jiji-JaJa per organitzar esdeveniments 
esportius de gran envergadura, que requereixen un 
enorme esforç en quant a organització i coordinació de 
les diferents proves, d'allotjaments, i també de gestió 
del nombrós grup humà i de professionals; socorrista, 
protecció civil, massatgista, brigades, policia local, 
guàrdia civil i el gran nombre de voluntaris, sense oblidar 
als col•laboradors com: Tallers Merchan, Vins Pomada, 
Carnisseria Miguelangel, Ferrà Ràdio, Cicles Fandos, El 
Gallo Bicicletes, Òptica Callau, Jardins Lazaro, kinesalut, 
Club Nautic Vinaròs, Nanos i Gegants, Fores, Mari Tere, 
Sanse, Control Pack, Ferri Water, La Taverna, MIR, 40 
Principals, Ser Maestrat, JN produccions, Projecal, J. 
Nicolau Quiros, Hotels Mediterraneo, Fotospai, Aigua de 
Bejís, Electricitat Adell, Bergantín, Caixa Vinaròs, Tallers 
Altabella i Fri Ravich, que han fet possible la exitosa 
celebració d'aquest esdeveniment.
A més, de l'oportunitat que ha suposat per a la ciutat de 
Vinaròs aquesta cita en termes esportius i organitzatius, 
un tercer aspecte que ha de ser analitzat com a element 
de valoració és l'impacte produït en l'economia de la 
ciutat, tant a nivell públic com privat.

IMPACTE ECONÒMIC DEL XXIV TRIATLÓ DE 
VINARÒS, CAMPIONAT AUTONOMIC DE LA 
COMUNITAT VALENCIANA.
La despesa directa generada pels atletes i els seus 
acompanyants en concepte d'allotjament, oci per posar 
alguns exemples, són elements que componen aquest 
impacte i que s'han de tenir en compte per tal de valorar el 
valor purament econòmic. No només ha suposat un èxit 
quant a participació i acollida del públic, sinó que la seva 
repercussió sobre l'economia ha estat altament positiva, 
com es podrà comprovar al llarg d'aquest informe.
El club Triatló Jiji-JaJa DE VINARÒS ha estat l'encarregat 

de dur a terme l'organització del XXIV TRIATLÓ 
Autonòmic de la Comunitat Valenciana i la gestió dels 
atletes (inscripcions, informació, ...), amb l'ajuda de la 
federació valenciana de triatló.
Més de mil persones que més enllà del gaudir de la 
part esportiva han deixat a Vinaròs un ampli impacte 
econòmic i turístic, amb una ocupació hotelera gairebé 
del 75%, arribant fins i tot a haver persones allotjades 
fins a 15 quilòmetres de distància del lloc de competició 
. Després d'haver passat una enquesta als participants i 
de contrastar-les amb els diferents hotels i restaurants 
de la ciutat, cal dir que dels diferents hotels propers 
a Vinaròs, podem destacar el següent percentatge 
d'ocupació: Hotel Roca 20%, Hotel Terol 15% , Hotel 
Duc de Vendome 10%, Hotel Casa Blanca 10%, Hotel 
Cristal Park 10% i Hotel Vinaròs 10%. El que suposa que 
més de la meitat dels triatletes van acudir el dia d'abans 
a la prova, allotjats en els diferents hotels de la ciutat 
juntament amb els seus respectius acompanyants. Pel 
que fa als restaurants col • laboradors, dir que, el dia 
d'abans van tenir un alt percentatge de corredors que 
van anar a sopar als respectius bars i restaurants de la 
ciutat, i aproximadament un 40% van sopar en els seus 
respectius hotels. Finalment, afegir l'impacte econòmic 
que això suposa per a l'entitat esportiva que pertany a 
la Ciutat de Vinaròs.

RESULTATS ESPORTIUS
Pel que fa als resultats esportius, cal destacar la victòria 
de Jordi Pascual Sales, del Club Triatló Diablillos de 
Rivas, amb un temps total de 2 hores 2 minuts i 16 
segon, el segon classificat a 2 minuts i 9 segons va 
ser Andreu Ferrairó Ferrer del Club Triatló CA Safor 
Cafemax, i el tercer a 3 minuts 30 segons Fernando 
Martínez Ortiz d'Urbina del club Llops Triatló. Pel 
que fa a la participació femenina, la guanyadora va 
ser Marta Ferrer Ferreres del Club Triatló Evasió de 
Castelló, la segona classificada a 4 minuts i 45 segons, 
Vanessa Iglesias Moreno del Club Tripuçol, i la tercera 
classificada a 9 minuts i 31 segon Marta Lluch Moreno 
del club Triatló Basiliscus. Dels components del club 
Jiji-JaJa cal destacar la participació de Ramon Fuster 
Gregori amb un temps de 2 hores 22 minuts i 51 
segons, Sergio Giner Martínez amb un temps de 2 
hores 24 minuts i 55 segons, Blas Català Bonanza amb 
un temps de 2 hores 29 minuts i 24 segons, Noè Chaler 
Cabanes amb un temps de 2 hores 52 minuts i 13 
segons, i José Manual Casajuana Mas amb un temps 
de 2 hores 57 minuts i 10 segons.

Necesita:

que conlleva tareas de diversa índole, como: almacenista, dependiente, trabajos de oficina, etc.
Supone trabajo físico y dedicación diaria.
Además de lunes a viernes, implica fines de semana alternativos en horario comercial.
Se ruega abstenerse candidatos que no cumplan estas condiciones. 
Se valorarán referencias personales 

Enviar currículums a: empresadevinarosbusca@gmail.com

Empresa de Vinaròs 
dedicada la venta al público al por menor

Chico de 18 a 25 años para trabajo 

 R.M.R.

Repercussió econòmica Triatló de Vinaròs
Presentació de l'estudi

TRIATLÓ.  Club Triatló Jiji-Jaja Vinaròs
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Tras finalizar la cuarta temporada de la Escola de 
Fútbol Futur 09 Vinaròs, la correspondiente a la 
temporada 2012 – 2013, queremos agradecer 
públicamente su trabajo diario.
Tras la cuarta temporada finalizada, y empezando a 
organizar la siguiente que empezará en Septiembre, 
queremos agradecer el trabajo de entrenamiento y 
enseñanza que han realizado con los alumnos.
Debemos agradecer los buenos resultados de ésta 
temporada al gran “fichaje”, al Director Deportivo, 
Pedro Querol, Licenciado en INEF, Nivel I Entrenador 
de futbol, jugador del Vinaròs CF, y con experiencia 
como preparador físico y profesor, entre otras cosas.
La estructura deportiva del club, se basa también en 
tres coordinadores con experiencia y formación en la 
enseñanza y en la práctica deportiva:
Carla Ronchera, Licenciada en INEF, con experiencia 
como preparador físico y con varios años en la 
enseñanza y practica de deporte
Agustín Ojeda, Diplomado en Educación Física, 
jugador de futbol en activo (Vinaròs CF y La Cava)
Jahvé Fernández, Licenciado en INEF, cursando 

Nivel I entrenador futbol y Máster Profesional en 
alto rendimiento de deportes colectivos, practica 
atletismo, realizó practicas en el FC Barcelona.
También queremos agradecer el esfuerzo, las ganas y el 
trabajo de los entrenadores y monitores de los equipos: 
Rafa Alcaraz (Monitor Futbol), Jose Mesa, Migue Bort, 
Manuel Melgar, Hugo Espinosa (jugador en activo con 
experiencia profesional), Agustín Albiol, Benjamín Nieto, 
Luis Herraiz, Angel Saez, Matías Mestre (ex jugador de 
futbol), Jose Chaler, Juan Carlos Garcia, Antonio Giménez, 
Delfín Ferreres, Fran Guardino y Juanjo Galán.
Es muy importante para el club, que jóvenes de 
nuestra localidad hayan empezado a formarse como 
entrenadores durante el 2013, por lo que de cara al año 
que viene, el Futur 09 contará con un mayor número de 
entrenadores y monitores que ya conocen la forma de 
trabajo del club, y que han ido cogiendo experiencia 
en el tramo final de la temporada: Oscar Seva (Nivel I 
entrenador futbol), Alberto Torres (jugador de futbol 
en activo), Sebastián Garcia (con experiencia en la 
enseñanza deportiva) y Wifredo Serret.
GRACIAS A TODOS!!!

El domingo 30 de Junio en la localidad de Klagenfurt 
se celebró el Ironman de Austria, prueba clasificatoria 
para ir al Campeonato del Mundo Ironman en Hawaï.
Un total de 2.930 triatletas (de entre ellos 56 triatletas 
PRO-Masculino) de todas las partes del Mundo, se 
desplazaron a esta localidad para participar en este 
gran evento que cumplía este año su 25 aniversario.
El triatleta del Club Esportiu Vinaròs, Antonio Adell 
“Puchi” participaba en Grupos de Edad de 35-39 re-
presentando a su Club, una prueba de larga distancia 
que consta de 3’8km de natación, 180km de bicicleta 
(sin ir a rueda) y 42’195 de carrera a pie (maratón).
Antonio Adell obtuvo su mejor marca en esta distan-
cia “Ironman”  09h 08m, con unos parciales de 58m 
en la natación, 4h 54m en el circuito de bicicleta y 3h 
08m en la Maratón, obteniendo así la 5ª posición en 

su Grupo de Edad (500 triatletas en su grupo 35-39 
años) y plaza para Hawaï, siendo el 2º Español en en-
trar a Meta, después de José Luis Cano (triatleta Pro-
fesional), de entre 250 participantes españoles, y el 
53º de la clasificación general.

El pasado sábado 29 de Junio, el Gimnasio San 
Francisco de Vinaròs, realizó (como viene sien-
do costumbre en estas fechas) elexamen de 
grados de cinturón de Taekwondo,  a todos los 
alumnos que estaban preparados para ello. Un 
total de  36 alumnos fueron los que pudieron 
presentarse, ante la atenta mirada de padres y 
familiares, que pudieron observar como apro-

baban todos ellos. Antes de dicha prueba hubo 
una exhibición de combates entre alumnos del 
propio gimnasio y alumnos del Gimnàs Alfaro 
d´Amposta, con los cuales nos une una gran 
amistad. Pequeños y mayores pudieron disfru-
tar de una agradable  mañana, y a todo ello se 
sumó la gran sorpresa que le prepararon a su 
Maestro  Antonio Atencia, con dos grandes re-

galos: una gran pancarta del Club "Taekwondo 
Atencia" junto con  la mascota para el equipo, 
un muñeco Son Goku con el dobok de Tae-
kwondo, al que podrán subir en los podiums de 
las Competiciones.
Desde aquí queremos felicitarles a todos y agrade-
cerles tan bonitos detalles, y desearles un  ¡¡FELIZ 
VERANO A TODOS!!

12500 Vinaròs
Tel. 964 45 00 85 
Fax. 964 45 20 12

Diseño 
catálogos 
revistas
libros

Tarjetas
Banners
Folletos
Posters

laminado, 
plastificado, 
troquelado, 

anillas...

diseño con estilo y creatividad

INVERTIR EN 
PUBLICIDAD

es estar presente, 
es tener más 

clientes

RENUEVATE DESDECARTAS

diseño incluido

Facturas
Pegatinas

Plotter
Sobres

Tu Imprenta 
de siempre

2€

Dr. Fleming nº 6 

Gracias a todos nuestros entrenadores y monitores

Antonio Adell (Puchi)
 5º en Grupos de Edad (35-39) y PLAZA PARA HAWAÏ (Campeonato del Mundo Ironman)

ATLETISME.  Club Esportiu Aigües-Vinaròs
3’8Km natación + 180Km bici + 42’195km carrera a pie 

Antonio Atencia

ARTS MARCIALS. Club Taekwondo Vinaròs
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Buenísimas expectativas para la nueva 
escuela de futbol base en Vinaròs, 
informarles que el club Control I Passe 
Vinaròs Futbol Formativo está teniendo una 
gran aceptación. También queremos dar la 
bienvenida a las guapísimas alumnas Ainoa 
Girona Fernandez y Laura Vizcano Mayo que 
participara en las actividades del club en 
categoría Alevín y Benjamín.
Facilidades  de pago:
CHUPETINES 2008/09: 160 Euros anuales, 
matricula 80 euros, después 10 cuotas 
mensuales de 8 Euros.

PRE BENJAMINES 2006/07, BENJAMINES 
2004/05, ALEVINES 2002/03 e INFANTILES 
2000/2001: 300 Euros anuales, matricula 80 
euros, después 10 cuotas mensuales de 22 
Euros.
 
INCLUIDA LA ROPA DE JUGAR Y DE PASEO 
Entrenadores: El club contara con  técnicos 
deportivos nivel 1 y 2, monitores deportivos 
y ayudantes, también contara con un 
entrenador de porteros con licencia UEFA.
Màs información en: 
www.futbolbasevinaros.com

Las niñas 
apuestan 
por el club 
Control i 
Passe Futbol 
Formatiu

Oscar Blasco Flores

FUTBOL.  Control i Passe Futbol Formatiu

APÚNTATE AL FUTUR
A partir del lunes, ya se pueden realizar las inscripciones de los 
alumnos en la Escola Futur 09 Vinaros. Para ésta temporada, 
hemos simplificado el proceso y facilitado la inscripción. 
Inscríbete en Julio y podrás conseguir tu matricula de la 
próxima temporada gratis.

Desde el lunes 8 de Julio, ya puedes inscribirte a las distintas categorías de la 
escuela de futbol del Futur 09 Vinaròs, en la que será la quinta temporada para 
nuestra escuela que se consolida en el futbol de nuestra localidad y comarca.
Las categorías para la temporada que empieza el 2 de Septiembre, son:
- FUTURITOS (2009 – 2008)
- PREBENJAMIN (2007 – 2006)
- BENJAMIN (2005 – 2004)
- ALEVIN (2003 – 2002)
- INFANTIL (2001 – 2000)
- CADETE (1999 – 1998)
La Escola Futur 09 Vinaròs, nació en 2009 como su nombre indica, ha 
consolidado su proyecto que va a seguir desarrollando durante las próximas 
temporadas. Con una dirección definida, el club cuenta con Pedro Querol 
como Director Deportivo (Lic. Ciencias Actividad Física y Deporte, además de 
otras formaciones relacionadas), y como Director Técnico Santiago Forner (ex 
jugador, cursando Nivel 3 Entrenador Futbol), y con una estructura deportiva 
basada en coordinadores, entrenadores y monitores, espera seguir con la 
proyección de éstas temporadas, y seguir aumentando el número de alumnos 
y equipos.
FICHA DE INSCRIPCION
Puedes descargar la hoja de inscripción de www.escolafutur.es o recogerla 
en Oficina Futur 09 (Tourline Express Vinaros – C/ Músico Carles Santos, nº 1 – 
frente plaza de toros). Para más información, visita nuestra web, pásate por la 
oficina o llama a los teléfonos 692.182.062 / 682.938.840.
Las inscripciones que se realicen durante el mes de Julio, entrarán en el sorteo 
de una matrícula gratis para la próxima temporada.

NOTA DEL VINARÒS C.F.

Convocatoria de asamblea extraordinaria
     LA JUNTA DIRECTIVA DEL VINARÒS C.F., CONVOCA 
UNA ASAMBLEA
EXTRAORDINARIA QUE SE CELEBRARÁ EN LOS 
SALONES DE LA CAIXA  RURAL  DE  VINARÒS  EL  DÍA  
25  DE  JULIO.

	 1ª---CONVOCATORIA A LAS 20,30 H.
	 2ª---CONVOCATORIA A LAS 21,00 H.

ORDEN DEL DÍA

1ª---LECTURA Y APROBACIÓN  SI PROCEDE DEL 
ACTA DE LA ASAMBLEA ANTERIOR.
2º—RATIFICACIÓN DE LA JUNTA DIRECTIVA.
3º---PRESENTACIÓN DE PRESUPUESTOS 
TEMPORADA 2013/2014.
4º---APROBACIÓN DE CUOTAS, SOCIOS Y 
ABONADOS.
5º---RUEGOS Y PREGUNTAS.

Para asistir a la Asamblea, será necesaria la 
presentación del carnet de socio del Vinaròsc.f. de 
la temporada 2012/2013.

LA JUNTA DIRECTIVA



L'Ajuntament informa:

Servei gratuït d'assessorament i mediació en 
reclamacions de préstecs hipotecaris sobre la 

vivenda habitual
MES DE JUNY
Dijous 25 de Juliol de 10 a 14 hores
LLOC: EDIFICI DE SERVEIS SOCIALS (Plaça Sant Antoni), A LA 
SEGONA PLANTA (Entrada per la porta lateral)
 TELÈFON D'INFORMACIÓ I CITA PRÈVIA
964825717 (EL MATEIX DIA QUE ES PRESTA EL SERVEI)
964455257 (DIES EN QUÈ NO ES PRESTA EL SERVEI) 

Tauler Municipal

L'Ajuntament informa:

Donat que els residus de restes de jardineria poden depositar-se en els 
ecoparcs gestionats pel Consorci de Residus Castelló Nord, a partir del pròxim 
dilluns 15 de juliol el servei gratuït de recollida de poda i jardineria que des de 
la brigada d'Obres i Serveis de l'Ajuntament de Vinaròs es venia prestant en els 
carrers principals de les urbanitzacions zona nord, zona sud i urbanització “La 
Closa”, només es prestarà de forma extraordinària els dilluns en horari de 7:00 
a 14:00, i només per a ciutadans particulars (en cap cas, per a professionals de 
la jardineria).  
Així mateix, s'informa que, segons els articles 70.3 i 86.3.b de l'Ordenança 
municipal de neteja d'espais públics i gestió de residus sòlids urbans, depositar 
residus de jardineria en la via pública fora del dia habilitat es considerat 
infracció lleu i suposarà la imposició d'una sanció de 451 euros. 
En qualsevol cas, aquests residus poden depositar-se en les següents 
instal·lacions: 
ECOPARC MÒBIL 
Dilluns: Av. Castelló s/n encreuament amb Av. Pius XII.
Divendres i dissabte: Ps. Joan Ribera s/n encreuament amb C. Molí.  
Horari: de 8:00 a 15:00 hores.
ECOPARC FIXE. Camí Sant Gregori s/n, encreuament amb Camí Rossell (al   
costat de l'Estació Depuradora d'Aigües Residuals)

Més informació: www.consorcicastellonord.com

HORARI
Dilluns Dimarts Dimecres Dijous Divendres Dissabte Diumenge

09:00 -14:00 09:00 - 14:00 09:00 - 14:00 09:00 - 14:00 09:00 - 14:00 10:00 - 14:00 10:00 - 14:00
16:00 - 20:00 16:00 - 20:00 16:00 - 20:00 16:00 - 20:00 16:00 - 20:00 16:00 - 19:00 16:00 - 19:00

Sábado 13 de julio
23h: En la explanada del reloj solar, verbena popular
Domingo 14 de julio
De 9.30 a 12 h: Segundo concurso de Pesca Infantil
13h: Torrada de sardina para autoridades, pescadores, jubilados, 
compradores y público en general
Martes 16 de julio
11h: Festividad de la Virgen. En la lonja, misa solemne y, 
seguidamente, procesión marítima y ofrenda floral. Toque de 
silencio a cargo de D.Antonio Barberà. Acabada la misa, procesión 
desde la lonja a la parroquia de Santa Magdalena, acompañada 
de la banda de tambores y cornetas San Pedro.
Sábado 20 de julio
19h: En la parroquia Santa Magdalena, misa en honor a los 
pescadores y familiares fallecidos

Festes del Carme Vinaròs 2013
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ESQUELES

PUBLICITAT

ANIVERSARIS

ESQUELES

c/ Socorro,1 - VINARÒS
Pío XII - BENICARLÓ

BRONCEADORES 

LANCASTER
50%	de	DTO.

* hasta agotar existencias

PREPÁRATE PARA 
EL VERANO

964 450 085

Subscriviu-vos a 
El Diariet



agenda

TELÈFONS D’INTERÉS
Ajuntament 964 40 77 00
Aigües de Vinaròs 964 40 77 67
Ambulatori (cita prèvia)
Ambulatori (urgències)

964 47 75 00
964 45 57 57

Biblioteca 964 45 95 90
Casal Jove 964 40 03 14

Contribucions  964 45 47 52
Cultura  964 40 79 61
Creu Roja Vinaròs                964 45 94 64    
Ecoparc / Recollida de mobles  964 40 78 03
Emergències 112

Ermita de Vinaròs                964 45 68 47
Escola d’Art 964 45 38 02
Escola de Música 964 45 62 03

Gruas y taxis Jaime Bas, S.L. · 24 horas 964 40 11 11
Guàrdia Civil 964 40 71 40
Hisenda 964 40 22 11
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00
Hospital (cita prèvia) 964 47 71 60
Infodona 964 45 64 52
Informació i Turisme/OMIC 964 45 33 34
INSS (Seguretat social) 964 45 13 50
ITV 902 12 00 13
Participació Ciutadana 900 50 63 76
Patronat d’Esports 964 45 46 08
Patronat de Turisme 964 45 52 53
Policia Local 964 40 77 04
PROP 964 456 234 / 012
Ràdio Taxi Vinaròs 964 45 51 51
Recollida d’animals perduts 964 45 00 07
Registre civil 964 45 28 77
Registre de la propietat 964 45 18 14
SERVEF (Oficina d’ocupació) 964 45 05 16
Serveis Socials 964 45 00 75
Taxi Lorca (Vinaròs) 600 600 333

Víctimes de la violència de génere
Taxi Arcadi (adaptat per a discapacitats)

016
674 700 700

Parròquia arxiprestal de l’Assumpció: Laborals: 9.00 i 20 h. 
Festius: 9.00,10.30, 12.00 i 20 h.
Convent Divina Providència: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h.
Parròquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h
Sant Roc: Dissabte: 20.30h (juliol i agost)
El Carme dels Mariners: Festius: 10.15 h
Residència de Sant Sebastià: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h
Església Evangèlica (St. Josep 69): Diumenges: 11.00 h, Dimarts estudi 
bíblic: 20 h 
Església Evangèlica (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. Diumenge: 10 h  i 12 h

HORARI DE MISSES

AUTOBUSOS
 VINARÒS - BARCELONA
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15
BARCELONA - VINARÒS
De dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21.30. 
Dissabtes: 11.00, 16.30  i 21.30 Diumenges i festius: 11.00 i 21.30. 
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE
 VINARÒS-CASTELLÓ
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital)
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso)
Tots els autobusos surten 10 min. abans del parc de les Caterinetes
 CASTELLÓ-VINARÒS
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, Picasso). 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 (arribada Av. 
Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. Picasso)
*Confirmeu l’horari al 964 40 19 36 · AUTOS MEDITERRÁNEO
 VINARÒS-MADRID

 MADRID-VINARÒS

Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 02 09 99 · AUTO RES
 VINARÒS-SARAGOSSA
Diari: 7.00 i 15.30

 SARAGOSSA-VINARÒS
Diari: 10.45 i 15.30

 VINARÒS-CASTELLÓ (continua a València)
De dilluns a divendres: Vinaròs 7.30, Castelló 8.45, València 9.45
Dissabtes: Vinaròs 7.30, Castello 9.30,València 10.30
 VALÈNCIA-CASTELLÓ-VINARÒS
De dilluns a divendres: València 13.30, Castelló 15.00, Vinaròs 17.00
Dissabtes: , València 14.00, Castello 15.00,Vinaròs 17.00
 VINARÒS-TORTOSA
De dilluns a divendres: 5.55, 6.45, 7.00, 7.45, 8.45, 9.45, 10.45, 
11.45, 12.45, 13.45, 14.45, 15.30, 15.45, 16.45, 17.45, 18.45, 
19.45, 20.45
Dissabtes, Diumenges i festius: 7.00, 7.45, 8.45, 10.45, 11.45, 
12.45, 15.30, 16.45, 17.45, 19.15
 TORTOSA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.15, 7.00, 8.00, 9.00, 10.00, 10.30, 
11.00, 12.00, 13.00, 14.00, 14.25, 14.45, 15.30, 17.00, 18.00, 
19.00, 19.05, 20.15, 21.15 i 23.15
Dissabtes, Diumenges i festius: 6.15, 7.00, 9.00, 10.00, 11.00, 
13.30, 14.00, 14.25, 15.00, 17.30, 19.00, 19.05, 21.00
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE

 VINARÒS-ULLDECONA-STA. BÀRBARA-TORTOSA
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BÀRBARA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 14.45
 VINARÒS-ULLDECONA-LA SÉNIA-ROSSELL
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL-LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30
Parada: Av. Llibertat

 VINARÒS (AV. PICASSO) - ST. MATEU - CATÍ ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO
VINARÒS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LA JANA ST. MATEU XERT ANROIG CATÍ

8.00 8.05 8.20 8.30 8.35 8.55 Continua a Morella
13.30 13.35 13.50 14.00 14.10 14.35 14.20
16.00 16.05 16.20 16.30 16.40 16.55 Continua a Morella
18.15 18.20 18.35 18.45 19.00 19.10 19.25 19.45 19.50 20.00

CATÍ - ST. MATEU - VINARÒS  (AV. LLIBERTAT I CATERINETES) ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO
CATÍ ANROIG XERT ST. MATEU CANET LA JANA TRAIGUERA ST. JORDI HOSPITAL VINARÒS
6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10

Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00
14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45

Sortida de Morella 16.00 17.00 17.15 17.25 17.35 17.50 18.00

AUTOBUSOS VINARÒS - BENICARLÓ - PENÍSCOLA (HORARI ESTIU)

 VINARÒS (Església)-BENICARLÓ-PENÍSCOLA
6.35, 7.05, 7.20, 7.35, 7.50, 8.05, 8.20, 8.35, 9.05, 9.35, 10.05, 
10.35, 11.05, 11.35, 12.05, 12.35, 13.05, 13.35, 14.05, 14.35, 15.05, 
15.35, 16.05, 16.35, 17.05, 17.35, 18.05, 18.35, 19.05, 19.35, 20.05, 
20.35, 21.05, 21.35, 22.05, 22.35, 23.05, 23.35
*Els autobusos surten 5 minuts abans del Riu Servol

 PENÍSCOLA-BENICARLÓ-VINARÒS (Av. Llibertat i Caterinetes)
7.30, 8.15, 8.45, 9.15, 9.45, 10.15, 10.45, 11.15, 11.45, 12.15, 12.45, 
13.15, 13.45, 14.15, 14.45, 15.15, 15.45, 16.15, 16.45, 17.15, 17.45, 
18.15, 18.45, 19.15, 19.45, 20.15, 20.45, 21.15, 21.45, 22.15, 22.45, 
23.15, 23.45, 0.00, 0.15, 0.30, 0.45
. *Tots els autobusos tenen parada a l’Hospital

AUTOBUSOS URBANS

Cerrajero 24h ·  Vimar 667 60 70 86

 ZONA NORD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.10, 
9.15, 9.55, 11.05, 11.45, 12.55, 13.35, 14.45, 15.25, 16.35, 17.15, 
18.25, 19.05, 20.15
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 7.30, 8.30, 9.35, 10.15, 
11.25, 12.05, 13.15, 13.55, 15.05, 15.45, 16.55, 17.35, 18.45, 19.25, 
20.35
DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 9.10, 
9.50, 11.00, 11.40, 12.50, 16.40, 17.20 i 18.30
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 9.30, 10.10, 11.20, 
12.00, 13.10, 17.00, 17.40 i 18.50

 ZONA SUD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 7.50, 8.50, 10.35, 
12.25, 14.15, 16.05, 17.55, 19.45
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. Lliber-
tat): 8.00, 9.00, 10.50, 12.40, 14.30, 16.20, 18.10, 20.00

DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 10.30, 12.20, 18.00
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. Lliber-
tat): 9.00, 10.45, 12.35, 16.30, 18.15

(*)Els diumenges i festius només hi haurà servei durant els mesos de juliol i agost

00,30 10,30 16,00Vinaròs
07,00 17,30 22,35Madrid

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

01,00 08,00 15,00Madrid
07,55 15,10 21,35Vinaròs

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

Cerrajero 24h ·  La solución rápida 627 849 392

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes: 
964 45 30 44
964 40 74 93

Centre de Formació de Persones Adultes “Llibertat”: 

Gas butà 964 45 11 24

Parada: Av. Llibertat                         *Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE

TRENS A BARCELONA DIRECCIÓ VALÈNCIA 
VINARÒS BARCELONAANADA

 8.30
 9.19
 11.00
 12.00
 15.00
 17.00
 19.17
 19.30

Alaris
Reg. Exp.
Talgo

Talgo

Talgo

Talgo

Alaris
Reg. Exp.

 10.30
 12.27
 12.52
 13.49
 16.49
 18.57
 22.31
 21.28

Sortida de

Talgo
Reg. Exp.

Talgo

Alaris
Alaris

Reg. Exp.
Talgo
Talgo
Reg. Exp.

TORNADATORNADA VINARÒSBARCELONA ANADA VINARÒS CASTELLÓ VALÈNCIA MADRID
 10.00
 10.35
 13.08
 14.05
 16.35
 17.00
 17.15
 19.55
 20.10

VALÈNCIA
 10.43
 11.34
 13.52
 14.51
 17.20
 17.59
 18.03
 20.48
 21.04

CASTELLÓ
 11.24
 12.31
 14.30
 15.38
 17.53
 18.54
 18.37
 21.28
 21.54

VINARÒS
Arribada aSortida de Arribada a Sortida de Arribada a Arribada a Arribada a Sortida de Sortida de Arribada a

El Diariet no es fa responsable de canvis i/o errors en els horaris. Cal consultar-los a www.renfe.es o al telèfon: 902 24 02 02

Reg. Exp.
Reg.Exp.
TALGO
TALGO 
Alaris
Reg.Exp.
Alaris
TALGO
Reg.Exp.
TALGO
Reg.Exp.
TALGO

7.10
10.24
11.33
14.31
15.39
16.56
17.54
18.38
18.55
21.29
21.55
22.03

10.23

13.35
16.37
17.39

20.09
20.39
22.08
23.46

23.58

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

NO Dom

NO Sab

Domingo

ALVIA
Reg Exp.
Reg Exp.
Alaris
Reg.Exp
TALGO
TALGO
Reg.Exp.
ALVIA
TALGO
TALGO
Reg.Exp
Alaris

6.50
7.20
8.28
10.31
12.27
12.53
13.50
14.04
16.45
16.50
18.58
19.14
21.29

7.30
8.14
9.21
11.05
13.18
13.37
14.25
14.55
17.28
17.32
19.40
20.12
22.10

8.17
9.07
10.19
11.50
14.12
14.30
15.15
15.50
18.15
18.01
20.25
21.29
23.03

Diario

NO Sab/Dom

Sábados

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

10.25

20.32

TORTOSA
Arribada a

7.45
11.00

17.36

19.34

22.30

TARRAGONA
Arribada a

8.54

12.34
15.37
16.39

18.53
19.38
20.58
22.40

23.04

FARMÀCIES DE GUÀRDIA
HORARI DE GUÀRDIES

de 8 a 24 hores · Fora d’aquest horari 
contacteu amb la Policia Local: Tel. 964 407 704
13 Juliol ROCA c. Sant Francesc, 6

14 Juliol GUIMERÀ pl. Parroquial, 11

15 Juliol ADELL av. Pius XII (cant. Picasso)

16 Juliol SANZ c. Pont, 83

17 Juliol VALLS zona turística nord, 11

18 Juliol MATEU c. Sant Francesc, 103

19 Juliol TORREGROSA av. Llibertat, 9



Associació cultural amics 
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